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بیماری 
گراسکوفوبیا در بین 

مسئولان ایرانی!
یکی از مهم ترین مشکلاتی که 
بارها بازگو شده است پیر شدن 
برخی مسئولان ایرانی و یا بهتر 
بگوییم واگذاری سمت ها به افراد 
مسن اســت. البته از مهم ترین 
دلایل این امر می تواند داشــتن 
تجربه باشــد اما به نظر می رسد 
علاوه بر تجربه ، ترس از پیری یا 
همان گراسکو فوبیا  نیز دلیلی بر 
عدم کنارگیری برخی از مسئولان 
باشد. زیرا اگر صحبت از داشتن 
تجربه است که این افراد به راحتی 
می توانند تجربیات خــود را به 
نسل های بعد از خود انتقال دهند 
و به عنوان افراد ناظر نه مجری در 

صحنه حضور داشته باشند.
پیری در فرهنگ ما نشــانی از 
خردمندی و بــا تجربگی بوده و 
حتی افراد در دعاهای خود برای 
دیگری از اصطــلاح »الهی پیر 
شوی« اســتفاده می کنند. که 
نشان از آرزوی آنان برای رسیدن 
به مرحله دلنشــین تجربه ها و 
پختگی های دوران پیری است. 
اما وقتی ایــن مفهوم جای خود 

را به ...

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان: 

قطار توسعه شهری از 
روستا می گذرد

مدیــرکل راه و شهرســازی اســتان اصفهان 
با بیان اینکه موضوع توســعه متوازن و توزیع 
عادلانه امکانــات یکی از شــاخص های اصلی 
توسعه پایدار در شهر است گفت: در دیار نصف 
جهان می کوشــیم روی ریل توســعه متوازن 
حرکت کنیم. علیرضا قاری قرآن مدیرکل راه و 
شهرسازی استان اصفهان با بیان اینکه این اداره 
کل در راستای توسعه متوازن، نظارت و تعیین 
تکلیف حوزه طرح های تفصیلی شهرهای استان 
را برعهده دارد اظهار کــرد: عوامل متعددی در 
توسعه پایدار شهرها دخیل هستند که یکی از 
مهم ترین شاخص ها بحث توزیع عادلانه امکانات 
و ظرفیت های توسعه ای در شهر است لذا عدم 

تحقق این امر سبب...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S
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خبر ویژه همتی: 

کارت های بانکی آماده خداحافظی 
می شوند

بانک مرکزی به منظور ایجاد تسهیل در پرداخت های 
الکترونیکی، به زودی از پروژه استفاده از موبایل برای 

انجام تراکنش های خرید در فروشگاه ها و لذا حذف 
تدریجی استفاده از فیزیک کارت خرید را رونمایی می کند.

عبدالناصر همتی رییس کل بانک مرکزی در صفحه شخصی 
اینستاگرام خود نوشت: بانک مرکزی، ...

محســن ریاضی در نشست  
خبری با اصحاب رسانه اصفهان 
با بیان اینکه ۶۶ درصد از جمعیت 
استان اصفهان تحت پوشش سازمان تأمین اجتماعی 
هستند، اظهار داشــت: حدود ۳۵۹ هزار مستمری 
بگیر و بیش از یک میلیون و ۱۵۹ هزار بیمه شــده 
 اصلی در اســتان از خدمات این ســازمان استفاده

 می کنند.
وی بیان اینکــه ۱۱۰ هــزار و ۲۰۱ کارگاه فعال در 
استان اصفهان وجود دارد، افزود: به طور میانگین در 
استان اصفهان ۹۶۰ میلیارد تومان هزینه مستمری 
و ۶۰ میلیارد تومان هزینه بیمــه بیکاری پرداخت 
می شــود، اکنون ۱۹ هزار و ۱۸۱ بیمه شده از بیمه 
بیکاری استفاده می کنند و یک هزار و ۳۵۰ میلیارد 
تومان هم مطالبات ســازمان تأمیــن اجتماعی در 
استان از کارفرمایان است که به دلایل مختلف وصول 

نشده است.
مدیرکل تأمین اجتماعی استان اصفهان با مروری بر 

اقدامات این سازمان در سطح استان اصفهان از سال 
گذشته تاکنون ابراز داشت: به شکل میانگین ماهانه 
۱۵۰ دفترچه بیمه کاغذی در ماه در اصفهان تعویض 
می شــود و در این ارتباط طرح حذف دفترچه های 
درمانی از ابتدای اسفندماه در استان اجرایی می شود.

وی اضافه کرد: بدین ترتیب از آن پس در مراکز طرف 
قرارداد سازمان تأمین اجتماعی اعم از بیمارستان، 
درمانگاه، آزمایشگاه و داروخانه نیازی به ارائه دفترچه 
درمانی وجود ندارد و شاهد کاهش سالانه حداقل ۱۵۰ 

هزار مراجعه به ادارات تأمین اجتماعی خواهیم بود.
ریاضی به طــرح پرونــده الکترونیــک، کمک به 
کارگاه های آســیب دیده از تحریم ها به عنوان دیگر 
اقدامات این سازمان اشاره کرد و گفت: در دوران شیوع 
کرونا اقداماتی همچون کمک به کارگاه های آسیب 
دیده از کرونا، استمهال حق بیمه کارفرمایان، پرداخت 
بیمه بیکاری، پرداخت غرامت ایام بیماری و ارائه دیگر 

خدمات مانند طرح مهم ۳۰۷۰ را مدنظر قرار دادیم.
ریاضی با اشــاره به اینکه کارفرمایان در ایام کرونا با 

چالش های بســیاری برای پرداخت حق بیمه خود 
مواجه بودند، تصریح کرد: از طریق ستاد تسهیل در 
استانداری و کمیته های تأمین اجتماعی کارگاه هایی 
که برای پرداخت حق بیمه خود دچار مشکل بودند 
شناسایی و برای تقسیط حق بیمه آنها همکاری لازم 

انجام شد.

   مشکل بیمه خبرنگاران جدید
مدیرکل تأمین اجتماعی استان اصفهان درباره بیمه 
خبرنگاران نیز گفت: حق بیمه این افراد ۳۰ درصد 
است که سهمی از آن را کارفرما پرداخت می کند و ۱۰ 
درصد این مبلغ سهم فرد بیمه شده است؛ مابقی این 
مبلغ را وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی داده یا از محل 

هدفمندی یارانه ها پرداخت می شود.
وی بــا بیان اینکه در ســال جــاری در هدفمندی 
یارانه ها بودجه ای برای بیمه خبرنگاران دیده نشده 
است، گفت: همچنین برای معرفی افراد جدید هم 

محدودیت هایی وجود دارد.

مدیرکل تامین اجتماعی استان اصفهان:
بیمه خبرنگاران جدید با محدودیت هایی روبرو است

مدیرکل تأمین اجتماعی اصفهان گفت: امسال با توجه به کمبود بودجه دولت، برای بیمه خبرنگاران جدید محدودیت هایی اعمال 
شدوازمحل هدفمندی یارانه ها نیز بودجه ای برای بیمه خبرنگاران لحاظ نشد.

گـــزارش

وزیر علوم:

از ظرفیت قانونگذاری شورای عالی انقلاب فرهنگی در حوزه علم و فناوری استفاده کنیم

وزیر علوم، تحقیقات 
و فناوری گفت: باید 
از ظرفیت قانونگذاری شــورای عالی 
انقلاب فرهنگی در حوزه علم و فناوری 
اســتفاده کنیم، چراکه این مســیر 

چالش های مجلس را ندارد.

منصور غلامی  در نشســت منطقه ویژه علم 
و فناوری اســتان اصفهان، اظهار کرد: مدل 
منطقه ویژه علــم و فناوری که در اســتان 
اصفهان وجود دارد می توانــد قابل معرفی 
و الگویی برای سایر اســتان ها باشد. توجه 
به حوزه علــم و فناوری یک مســیر الزامی 
برای توسعه است و بدون شک برای توسعه 
اقتصادی و اجتماعی باید از مســیر دانش و 

فناوری عبور کنیم.
وی افزود: شورای عالی عتف ۱۰ سال است 
که آغاز به کار کرده و به نظر می رســد یکی 
از مســیرهایی که می تواند بــرای مناطق 
 ویژه علم و فناوری کارســاز باشــد همین

 شورا است.
وزیر علوم، تحقیقــات و فناوری گفت: نکته 
ای که در اینجــا باید در نظــر بگیریم این 
است که نگاه شــورای عالی انقلاب فرهنگی 
بر تحقیقــات و فناوری متمرکز شــود و هر 
جا لازم بــود ضوابط جدیــد تدوین کنیم و 
 شورای عالی انقلاب فرهنگی در جریان قرار

 بگیرد.
غلامی در همین باره افــزود: بنابراین باید از 
ظرفیت قانونگذاری شــورای عالی انقلاب 
فرهنگــی در حوزه علم و فناوری اســتفاده 
کنیم، چراکه این مســیر چالش های کار در 

مجلس شورای اسلامی را ندارد.
وی ادامه داد: درباره اختصاص ردیف بودجه 
به منطقه ویژه علم و فناوری نیاز اســت که 
سازمان برنامه و بودجه به خوبی توجیه شود 
و چون لایحه بودجه معمولا شــهریور و مهر 
ماه بسته می شود باید کار به گونه ای پیش 
برود که با تغییــر دولت، خللی در اختصاص 

بودجه رخ ندهد.
وزیر علــوم، تحقیقات و فنــاوری گفت: اگر 
روسای منطقه ویژه علم و فناوری پیشنهاد 
مشــخصی برای توســعه مبتنی بر فناوری 
دارند استقبال می کنیم و وزارت علوم از آن 

حمایت می کند.
غلامی با بیان اینکه هر قدر مسئولان ارشد 
کشور با مسائل حوزه فناوری آشنایی بیشتر 
داشــته باشــند مناطق ویژه علم و فناوری 
توســعه بهتری پیدا می کنند، اظهار کرد: 

تلاش می کنیــم در هر اســتان یک پارک 
علم و فناوری ایجاد کنیم به طوری که تمام 
امور مربوط به فناوری در حوزه های مختلف 

علمی را پوشش دهد.
وزیر علوم تحقیقات و فناوری خاطرنشــان 
کرد: اگر می خواهیم  اقتصاد دانش بنیان و 
بدون اتکا به نفت داشته باشیم باید حرکت در 

حوزه علم و فناوری را تسریع کنیم.
 مصوبه منطقه ویژه علم و فناوری اصفهان در 
سال ۹۳ توسط شورای عالی علوم، تحقیقات 
و فنــاوری )عتف( صادر شــد و این منطقه 
فعالیت خود را از آبان ســال گذشــته آغاز 
کرد و بر ۶ فناوری خاص شامل گلخانه های 
خودپایدار، تولید ایمپلنــت، بازی درمانی، 
تولید آب شیرین بدون پساب، فناوری های 
مدیریت پســماند و دور پزشــکی متمرکز 

شده است.

ایسنا
گــــــزارش

مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان:

ساخت و ساز در کنار امامزاده جعفر تا زمان تایید نقشه ها متوقف شد

میراث اکنون این 
موضوع را مطرح 

می کند که این ملک 
را دو پلاک ثبتی 
لحاظ کرده است 
و یکی از پلاک ها 

مشکلی برای ساخت 
ندارد و یکی از 

پلاک ها دارای مشکل 
است

مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان با بیان اینکه میراث فرهنگی با ارتفاع ساختمان در حال ساخت، مجاور بقعه امامزاده جعفر مشکلی ندارد، گفت: ایراد 
میراث به زیرزمین این ساختمان است که برهمین اساس مالک نیز به درخواست شهرداری، ساخت و ساز را تا زمان به تایید رسیدن نقشه ها از سوی 

میراث فرهنگی متوقف کرده است.

 بــه گــزارش اداره ارتباطــات 
رسانه ای شــهرداری اصفهان، 
حســین کارگــر در خصوص 
آخرین وضعیت ساختمانی که 
در کنار بقعه امامزاده جعفر در 
خیابان هاتف در حال ســاخت 
بود و با ایرادات میراث فرهنگی 
مواجه شــد، اظهار کرد: با توجه به اینکه این 
ملک در حریم امامزاده جعفر واقع شده بود، 
شهرداری اصفهان برای صدور پروانه ساخت 
اقدام به استعلام از سازمان میراث فرهنگی کرد 
و این سازمان نیز با توجه به مستندات ارائه شده 
و اشاره به نامه ای که در سالهای قبل شهرداری 
درخواست آن را ارسال کرده بود، ارتفاع این 

بنا را هفت و نیم متر تایید و بلامانع اعلام کرد.
وی ادامه داد: در حال حاضر میراث فرهنگی 
اعلام کرده است باید نقشه های این ساختمان 
نیز به تایید میراث برسد که با توجه به اینکه 
نقشه ها برای میراث ارسال شده بود اما زمان 
اعلام تایید نقشه ها از ســوی میراث به درازا 

کشید، براســاس درخواست مالک به استناد 
نامه میراث فرهنگی برای ساخت با ارتفاع هفت 

و نیم متر، اقدام به صدور پروانه کردیم.
مدیر منطقه سه شــهرداری اصفهان تصریح 
کرد: میراث اکنون این موضوع را مطرح می کند 
که این ملک را دو پلاک ثبتی لحاظ کرده است 
و یکی از پلاک ها مشکلی برای ساخت ندارد و 
یکی از پلاک ها دارای مشکل است؛ در حالیکه 
در نامه ای که از سوی شــهرداری به میراث 
ارسال شده بود، اشــاره به تجمیع دو پلاک 
 و اعلام نظر میراث با توجه بــه این تجمیع، 

شده بود. 
وی ادامه داد: در نهایت هم میراث فرهنگی، 
ساخت و ساز با ارتفاع هفت و نیم متر را تایید 
و بر همین اساس نیز شهرداری پروانه صادر 

کرده است.  
کارگر با بیان اینکه درخواســت تجمیع در 
نامه شــهرداری به میراث قید شــده بود اما 
ممکن است از ســوی میراث فرهنگی دقت 
لازم در خواندن نامه صورت نگرفته باشــد، 

گفت: با این وجود شــهرداری بعــد از اعلام 
نظر میراث فرهنگی مبنی بــر لزوم به تایید 
رسیدن نقشه های ساختمان از سوی میراث، 
 مالــک را فراخوانده و نظر میــراث را مطرح 

کرده است.
وی با بیان اینکه میراث فرهنگــی با ارتفاع 
ساختمان مجاور بقعه امامزاده جعفر مشکلی 
ندارد بلکه به زیرزمین این ملک ایراداتی وارد 
کرده اســت، اظهار کرد: بر همین اساس هم 
اکنون ساخت و ساز در این ملک متوقف شده و 
مالک نقشه ها را برای تایید به میراث فرهنگی 
ارسال کرده است تا با کمترین خسارت برای 
 مالک و ســاختمان امامزاده، مشکل برطرف

 شود. 
مدیر منطقه سه شــهرداری اصفهان تصریح 
کرد: در واقع مالــک در این خصوص تخلفی 
نداشته است و میراث فرهنگی باید پاسخ نامه 
ای که از سوی شــهرداری ارسال شده بود را 
ظرف ۱۰ تا ۱۵ روز ارسال می کرد تا مالک یا 

ارباب رجوع هم اخلاقا معطل یک نامه نباشد.

اخبار اصفهان
گـــزارش
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
11,040,00011,138,000قدیم

سکه طرح 
10,781,00010,900,000جدید

5,300,0005,600,000نیم سکه

3,285,0003,170,000ربع سکه

2322,0002750,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,716,0004,782,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,088,1001,101,500 عیار

طلای آب شده 
4,715,0004,783,000نقدی

یک گرم طلای 
241,450,7001,472,600 عیار

آگهی تجدید مناقصـه )نوبت دوم(
دهیاری روستای هاردنگ با استناد به مصوبه سال 1399 شورای اسلامی روستا در نظر دارد عملیات تکمیل سالن ورزشی 
روستای فوق را به مبلغ 5.850.000.000 ریال )پانصد و هشتاد و پنج میلیون تومان( از طریق مناقصه به پیمانکار واجد شرایط 
واگذار نماید لذا از کلیه پیمانکاران واجد شرایط )شرکت ثبتی با موضوع مربوطه( دعوت می گردد جهت دریافت اسناد 
استعلام ضمن واریز مبلغ 500.000 ریال به حساب شماره 010505901445009  بانک ملی باغبهادران به نام دهیاری روستای 

هاردنگ به امور مالی بخشداری باغبهاداران مراجعه نمایند. 
* ضمنا آخرین مهلت تسلیم مدارک پایان وقت اداری روز پنجشنبه مورخ 1399/11/30 به امور مالی دهیاری ها واقع در 

بخشداری باغبهادران می باشد. 
سید محمود موسوی - دهیار روستای هاردنگ

شماره: 253/5 
تاریخ: 99/11/20
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نشست مادران مجازی با موضوع »نقش 
مادران در مدیریت تفریحات فرزندان در 
فضای مجازی« به همت فرهنگسرای رسانه 
وابسته به سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 

شهرداری اصفهان و طرح ساماندهی ناژوان برگزار شد.
فائزه تقی پور در این نشست با طرح سوال اینکه وقتی وارد فضای 
مجازی و تکنولوژی های جدید می شــویم، آیا دنیا عوض شده و 
مادران عوض نشده اند یا اینکه مادران هم متناسب با این دنیا تغییر 
کرده اند، گفت: باید از خودمان بپرسیم می توانیم با فرآیند رسانه ای 
دنیا مقابله کنیم و اینکه آیا این کار ضرورت دارد. وی با بیان اینکه 
در دنیای جدید با چه نوع خانواده ای مواجه هستیم، بیان داشت: 

زمانی روابط در خانواده ها به صورت عمودی بود، یعنی پدر رئیس 
اصلی خانواده محسوب می شد، مادر مدیر میانی بود و فرزندان نقش 
اجرایی برعهده داشتند اما در دنیای امروز دیگر شاهد روابط عمودی 
در خانواده ها نیستیم و روابط در خانواده به شکل افقی شده است، 
یعنی تمام افراد خانه در تصمیم گیری ها و روند اتفاقات خانه سهم 

دارند و مسئولیت ها تقسیم شده است.
 مدیر گروه ارتباطات دانشگاه آزاد اسلامی اصفهان با بیان اینکه در 
بحث روابط خانوادگی داخل خانه رابطه افقی و رابطه عمودی را 
می توان به رابطه انعطافی تبدیل کرد، افزود: خانواده ها بسیاری 
از تغییرات و آســیب های اجتماعی را گردن فضای مجازی می 
اندازند اما باید به طور دقیق بررسی کرد که این فضا چه قدر قدرت 

تغییر داشته و چه تغییراتی توانســته ایجاد کند. وی ادامه داد: با 
نگرش برخی از مادران، در فضای مجازی به جای فرصت با تهدید 
مواجه هستیم و این افراد نگران حضور و استفاده فرزندان خود در 
فضای مجازی هســتند. به گفته تقی پور، نگرانی پدر و مادرها از 
تاثیرات فضای مجازی بر فرزندانشان بجا و منطقی است اما نگرانی و 
دغدغه آن ها باعث کند شدن سرعت جهانی و استفاده از تکنولوژی 
نمی شود.  عضو هیات علمی دانشگاه آزاد اسلامی تصریح کرد: در 
 کشورهای توسعه یافته، هر تکنولوژی جدید یا شبکه اجتماعی 
تازه ای که وارد می شود، اولین اعضا آن ها والدین و معلمان 25 تا 
35 هستند اما در کشورهای توسعه یافته، اولین گروه وارد شده به 

شبکه های اجتماعی، افراد 13 تا 18 سال هستند.

از تکنولوژی های جدید به نفع خودمان استفاده کنیم
عضو هیات علمی دانشگاه آزاد اسلامی گفت: باید از تکنولوژی های جدید به نفع خودمان استفاده کنیم و برای فرزندان تربیت رسانه ای خوبی 

داشته باشیم تا با هر تکنولوژی یا شبکه اجتماعی جدیدی که مواجه شدند، طرز استفاده از آن را بلد باشند. اخبار اصفهان
گـــزارش

ادامه از صفحه یک
...  ضعف،سستی و ناتوانی جسمانی 
می دهد، فرد پیر شــدن را مساوی با 
از دســت دادن جایگاه اجتماعی و 
توانمندی های جسمانی خود برای 
خانــواده و بازار کار تلقــی می کند؛ 
بنابراین از پیری می ترســد.ترس از 
این برهه از زندگی،وابستگی بسیار 
مستقیمی دارد به معنا و مفهومی که 
از پیری در ذهن ما متبادر می شــود 
و متاســفانه این مفهوم در چهار بعد 
زیستی، روانی، اجتماعی و فرهنگی 
تغییر منفی داشته و همین تغییر در 
مفهوم پیری است که افراد را به هراس 

از پیری کشانده است.
اسم شرکت آمازون و مدیر آن جف 
بزوس برای بســیاری از ما آشناست 
و همه این فرد را یکی از موفق ترین 
مدیران جهــان می دانند امــا او در 
اقدامی نا متعارف  سکان بزرگ ترین 
خرده فروشی آنلاین جهان را پس از 
3۰ سال به یکی از معاونانش واگذار 
می کند و با در اختیــار گرفتن یک 
سمتی تحت عنوان رئیس اجرایی در 
آستانه ۶۰ سالگی از مسئولیت های 
اجرایی آمــازون فاصلــه می گیرد. 
کناره گیــری جــف بــزوس جهان 

تکنولوژی را با شوک روبه رو کرد. 
 جف بزوس در نامــه ای که خطاب 
بــه کارکنانش نوشــته، تاکید کرد 
که مدیریت آمازون یک مســئولیت 
عظیم است و انرژی زیادی می طلبد. 
وقتی چنین مســئولیتی داشــته 
باشید به ســختی می توانید به سایر 
امور رســیدگی کنیــد. در واقع او با 
این صحبت نشــان داده که به غیر از 
کارکردن زندگی جنبه های دیگر هم 

دارد که باید به آن توجه کرد.
معدل ســنی دولت یازدهم نشــان 
می دهد که کابینه حســن روحانی 
با میانگین ۶۰ ســال دولت نسبتا با 
تجربه ای است و از وزیران ، معاونان و 
مشاوران با تجربه و کارکشته ای بهره 
می برد اما متاسفانه شرایط به گونه ای 
رقم خورد که مردم احساس کنند در 
برخی موارد اگر مســئولان جوان تر 
بودند بهتر می توانستند از پس امور 

برآیند.
 البته نوک پیکان تــرس از پیری را 
نمی توان تنها به ســوی دولت اشاره 
کرد بلکه افراد عادی و غیر دولتی نیز 
با این ترس آشنا هستند. پدری که با 
وجود اینکه اذعان دارد همه اموالش 
متعلق به فرزندانش است اما حاضر 
نیست در کوچکترین امور کاری اش 
نظر آنها را بپرسد ، کارخانه داری که 
با وجود سن بالا برایش ارتباط برقرار 
کردن به زبان های دیگر سخت است 
اما حتی حاضر نیست به حرف مترجم 
خود در امر صادرات توجه کند و خود 
را از بازارهای جهانی دور کرده است و 
میلیون ها نفر دیگر که در ایران زندگی 
می کنند و حتی حاضر نیستند انتخاب 
رنگ در خانه را به نســل بعد از خود 
بسپارند همه از بیماری گراسکوفوبیا 

رنج می برند.
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افزایش ۲۵ درصدی ظرفیت کانون کارشناسان رسمی دادگستری اصفهان
رئیس هیئت مدیره کانون کارشناسان رسمی دادگستری استان اصفهان با اشاره به برگزاری مراسم اتیان 
سوگند کارشناسان رسمی دادگستری استان اصفهان، گفت: با پیوستن ۴۹2 نفر به کانون کارشناسان 
رسمی دادگستری استان اصفهان، ظرفیت این کانون 25 درصد افزایش یافت. فرهاد طاهریون اصفهانی  
اظهار کرد: کار قضاوت با جان و مال و ناموس مردم سر و کار دارد. نظرات کارشناسی از منظر تأثیر مستقیم 

در صدور آرای قضایی حیاتی است و به همین جهت فرآیند پذیرش متقاضیان کارشناسی نیز از اهمیت 
بالایی برخوردار است و قطعاً جذب این افراد باید با دقت انجام شود. وی با بیان اینکه انجام مراسم سوگند توسط 

کارشناسان رسمی بیانگر اهمیت این حرفه است، افزود: تنها تعداد محدودی از مشاغل که با حقوق مردم سر و کار 
دارند نظیر پزشکی، قضاوت، نمایندگان مجلس و  ... موظف به انجام مراسم سوگند هستند و این امر نشان دهنده مسئولیت 

و وظیفه خطیر این اقشار در قبال حقوق مردم است. رئیس هیئت مدیره کانون کارشناسان رسمی دادگستری استان اصفهان تصریح کرد: بر 
اساس مفاد این سوگندنامه کارشناسان باید همواره خدا را ناظر و حاضر بر اعمال خود دانسته و نظرات کارشناسی خود را درست و منطبق با 
واقعیت و بدون اغراض شخصی ارائه دهند. وی افزود: اتیان سوگند برای ورود به جرگه کارشناسی، نشان دهنده اهمیت و جایگاه کارشناس و 

کارشناسی است. 

ایمن سازی و تکمیل راه های کاشان تسریع شود
رئیس اداره راه و شهرسازی کاشان گفت: راه های شهرستان کاشان به عنوان چهارراه ارتباط شمال به جنوب 
و شرق به غرب کشور از اهمیت بالایی برخوردار هستند که در حال حاضر عملیات ساخت باند دوم در دو 

محور کاشان به برزک و بادرود به کاشان در حال اجرا است.
مجتبی آراسته با بیان اینکه ایمن سازی و تکمیل راه های کاشان باید تسریع شود، اظهار کرد: شهرستان 

کاشان پرجمعیت ترین شهرستان استان اصفهان پس از شهرستان اصفهان بوده که به علت شرایط خاص 
اقتصادی و گردشگری در همه فصل های سال پذیرای مسافران بسیاری است.

وی افزود: تسریع در تکمیل پروژه های باند دوم در محورهای شهرستان کاشان به دلیل بار ترافیکی بالا و حادثه خیز 
بودن آن یکی از اولویت های اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان است که بخشی از نقاط حادثه خیز برطرف شده و بخشی از آن 

نیز در دست اقدام است.
رئیس اداره راه و شهرسازی کاشان تصریح کرد: ایمن سازی جاده  کوهستانی کاشان به برزک تا ورکان یکی از پروژه های مهم در حوزه راهسازی 
استان اصفهان است، زیرا  این جاده به علت عرض کم، نداشتن شانه های مناسب و پیچ های زیاد از پرحادثه ترین جاده های شهرستان کاشان 

تلقی می شود.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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 آغاز به کارجشنواره 
فیلم فجر بهانه خوبی بود 

که مردم به شکل جدی 
از بازگشایی سینماها 

وشروع به کارآنها 
مطلع شوند تا بار دیگر 

گرما ورونق  گذشته 
به سینماها بازگردد، 

اما باید گفت متاسفانه  
برگزاری جشنواره 

هم نتوانست چنان که 
شاید وباید مردم را به 

سینماها بکشاند

 به گفته متولیان جشنواره 
با توجه به شیوع ویروس 
کرونا اولویت جشــنواره 
امســال حفظ ســلامت 
شهروندان است، بنابراین به 
منظورحفظ پروتکل های 
بهداشتی قرارشد سینماها 
با یک سوم ظرفیت کار کنند. بدیهی است 
در شرایطی که حدود یک سال از رکود کار 
سینما وسینما گران می گذرد برگزاری 
جشــنواره فیلم فجر آن هم با 3۰ درصد 
ظرفیت نمی تواند جبران خسارت های 

وارده به این صنف را بنماید. 
از این رهگذر گفتگویی کرده ایم با مدیر 
پردیس سینمایی اصفهان سیتی سنتر 
تا  از حال وهوای جشنواره امسال، میزان 
خسارت های کرونا و اقبال مردم به فیلم ها 

اطلاعاتی به دست آوریم.  
 محمد پناهی نژاد در مورد خسارت هایی 
که کرونا به سینما زد گفت: از اسفند ماه 
سال گذشته تا کنون هر چند به صورت 
پراکنده حدود یکی دو ماه سینماها دایر 
بود، اما عملا شاهد کسادی واز رونق افتادن 
کار بودیم. به گفته وی شیوع این ویروس 
آنچنان از لحاظ روانی مردم را تحت تاثیر 
قرارداده است که با وجود رعایت پروتکل 
های بهداشتی توسط سینماداران مردم 
هیچ رغبتی برای دیدن فیلم دریک سال 
اخیرنداشــتند. مدیر پردیس سینمایی 
اصفهان سیتی ســنتر در توضیح افزود 
در11 مــاه اخیر مجموعه ســینمایی 
سیتی سنترحدود 12۰  میلیون تومان 
فروش داشــت که 5۰ درصد این فروش 
به تهیه کننده تعلــق می گیرد. به گفته 
پناهی نژاد این در حالی است که تنها در 
فروردین سال ۹8  وبه خصوص تعطیلات 

نوروزحدود 8۰۰ تا ۹۰۰ میلیون تومان 
فروش این مجموعــه بود. وی همچنین 
افزود: حتی در کم فروش ترین ماههای 
سال که محرم وصفر وماه رمضان است 
فروش بلیط حدود 1۰۰ تا 2۰۰ میلیون 
تومان بوده اســت.  محمــد پناهی نژاد 
در مورد حقــوق پرداختی کار کنان این 
مجموعه گفت: از آنجا که ســعی کردیم 
در این شرایط  تعدیل نیرو انجام ندهیم 
حدود 8۰۰ میلیون تومان پرداخت حقوق 
کارکنان را داشتیم که این میزان پرداختی 
و درآمد ضرروزیــان  قابل توجهی در پی 
داشت.  وی در مورد شــرایط مجموعه 
سینمایی سیتی سنتردرروزهای برگزاری 
جشنواره گفت: آغاز به کارجشنواره فیلم 
فجر بهانه خوبی بود که مردم به شــکل 
جدی از بازگشایی ســینماها وشروع به 
کارآنها مطلع شوند تا بار دیگر گرما ورونق  
گذشته به سینماها بازگردد، اما باید گفت 
متاسفانه  برگزاری جشنواره هم نتوانست 
چنان که شاید وباید مردم را به سینماها 
بکشاند.  بخشــی از این موضوع به گفته 
پناهی نژاد علاوه بر کرونا  به کیفیت فیلم 
های جشنواره امسال برمی گردد، چنانچه 
از 1۶ فیلم در حال اکران برای جشنواره 

امسال تنها چهار فیلم پرفروش بوده اند. 
مدیر پردیس سینمایی اصفهان سیتی 

ســنتر این  چهار فیلم مورد اقبال مردم 
را» شیشلیک«، »ابلق«،» بی همه چیز« 
و»تی تی« دانســت وگفت: فروش این 
چهار فیلــم نزدیک بــه ظرفیت نهایی 

سینماست.
 بــه گفتــه وی فیلــم هــای دیگــر 
مانند»مامان«  دریــک روز از 3۰ درصد 
ظرفیت تنها 18 بلیط فروش داشته است. 
پناهی نژاد افزود: درست است که کرونا 
موجب بی مهری مردم نسبت به فیلم های 
امسال شــد اما اقبال مردم به چهار فیلم 
گفته شده  نشان می دهد کیفیت فیلم ها 
در میزان این اقبال سهم بسزایی داشته 
است.  چنانچه  فیلم »شیشلیک« از فیلم 
های گیشه ای جذابی است که در صورت 
خروج از شرایط کرونا می تواند بین 15 تا 
2۰  میلیارد تومان فروش داشــته باشد.  
همچنین به اعتقاد وی » ابلق« یا»بی همه 
چیز«  از موضوعاتی  اجتماعی هستند که 
هر چند شاید رکورد فیلم»متری شش 
ونیم« را نزنند اما می توانند رکوردهای 
خوبی باشند که  2۰ میلیارد  تومان فروش 
داشته باشند. به گفته وی »روزی روزگاری 
آبادان« از جمله فیلم هایی هســتند که 
مخاطب سینما نمی پسندد ومخاطب 
هنری وخاص خود را می طلبد بنابراین 
نمی تواند فیلم  گیشه ای پر فروشی باشد.

 محمد پناهی نــژاد در ادامه افــزود: با 
وجودی که قیمت بلیط تنهــا 1۰ هزار 
تومان از قیمت عادی بیشتر بود با توجه 
به استقبال بسیار کم مردم سینماهای 
کشــوربه غیر ازتهــران هیچ ســانس 
فوق العــاده ای نداشــتند.  وی در مورد 
افزایش قیمت بلیط جشــنواره امسال 
نســبت به ســال گذشــته ونارضایتی 
مــردم در مــورد این موضــع گفت: به 
لحاظ هزینه ها امســال مشکلات اجرا 
زیاد اســت و حتی هزینه های معمولی 
 مانند نصــب یک بنربه شــدت افزایش

 یافته اســت.  مدیر پردیس ســینمایی 
اصفهان سیتی سنترگفت: سال گذشته 
که قیمت بلیط سینما 2۰  هزارتومان بود 
قرار شد با ارائه تخفیف توسط سینماداران 
قیمت بلیــط های جشــنواره  1۴  هزار 

تومان باشد واین اقدام عملی شد.
پناهی نژاد تصریح کرد،امسال نیز قرار بود 
با احتساب ارزش افزوده قیمت بلیط ها 
بیست هزار تومان باشد اما انجام برخی 
برنامه ریزی ها توســط عوامل جشنواره 
درتهران که یکــی از آنها تعیین قیمت 
بلیط بود موجب شد امسال قیمت بلیط 
جشــنواره 3۰ هزار تومان شود که این 
موضوع خود در کاهش مخاطب بی تاثیر 

نبود. 

در حاشیه برگزاری یازدهمین جشنواره فیلم فجر اصفهان مطرح شد:   

جشنواره فیلم فجرهم نتوانست سینما را ازرکود خارج کند

  یازدهمین جشنواره استانی فیلم فجردراصفهان از 15 بهمن ماه 
آغاز به کار کرد. اکران 1۶ فیلم دردو مجموعه پردیس سینمایی 
سیتی سنتر و پردیس سینمایی ساحل تا 22 بهمن ماه ادامه 

خواهد داشت. 

       از اسفند ماه سال گذشته تا کنون هر چند به صورت پراکنده حدود یکی دو ماه سینماها دایر بود، اما عملا شاهد کسادی واز رونق افتادن کار بودیم

آزاده سلیمان نژاد
گفـــت و گو
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 کسب گواهینامه 1۷025 
در 5 آزمایشگاه میکروبی استان اصفهان

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان موفق 
به کسب گواهینامه 1۷025 نسخه 201۷، در 
آزمایشگاه های میکروبی سمیرم، تیران 

وکرون، شهرضا، نجف آباد و تصفیه خانه آب باباشیخعلی شد.

مدیر مرکز پایش و نظارت بر کیفیت آب و فاضلاب شــرکت آبفا استان 
اصفهان گفت: پس از یکپارچه سازی شرکت های آبفا شهری و روستایی 
برنامه هایی برای مدیریت کیفیت آزمایشگاه ها در دستور کار قرار گرفت 
و پس از ممیزی کارشناسان شرکت مهندسی آبفا کشور از آزمایشگاه های 
میکروبی در اســتان اصفهان، گواهینامه 1۷۰25 نســخه 2۰1۷ به 5 

آزمایشگاه در سطح استان تعلق گرفت.
فهیمه امیری در خصوص شاخص های لازم برای دریافت این گواهی نامه 
اظهار کرد: شاخص هایی مانند روش های اجرای آزمون ها، نوع مواد اولیه، 
فضای آزمایشگاه و تخصص کارشناسان مورد ارزیابی قرار گرفت و در نهایت 
پس از مطابقت با استانداردها، 5 آزمایشگاه میکروبی در سطح استان موفق 
به دریافت این گواهینامه شد. وی افزود: کسب گواهی نامه 1۷۰25 هزینه 
بسیاری برای آزمایشگاه ها دارد، با این وجود تلاش می شود طی سال های 
آینده بقیه آزمایشگاه های میکروبی در سطح استان نیز بتوانند موفق به 
دریافت این گواهینامه شوند. مدیر مرکز پایش و نظارت بر کیفیت آب و 
فاضلاب شرکت آبفا استان اصفهان مزیت دریافت این گواهینامه را بهبود 
وضعیت آزمایشگاه از لحاظ ساختار فیزیکی و ارائه اطمینان به مشترکان به 
منظور انجام دقیق و صحیح آزمایش برابر با استاندارد 1۷۰25 عنوان کرد.

امیری اظهار کرد: در حال حاضر مجموعه آزمایشگاه های ستادی آبفا استان 
اصفهان نیز موفق به کسب گواهینامه بین المللی در زمینه آب و فاضلاب، 

فیزیکی و شیمیایی، میکروبی و ریزآلاینده های مغذی شده است.

منصور یزدی زاده در کنفرانس استیل پرایس عنوان کرد:

حرکت ذوب آهن بدون یارانه انرژی در 
جهت کاهش هزینه و رقابت پذیری بیشتر

منصور یزدی زاده مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در 
هفتمین کنفرانس بین المللی استیل پرایس که 
در هتل بین المللی المپیک برگزار شد ، گفت : این 
مجتمع عظیم صنعتی که تولید محصولات فولادی آن مطابق با آخرین 
استانداردهای روز دنیا انجام می گیرد از یارانه انرژی استفاده نمی کند، برق 
را در نیروگاه خود تولید می کند و با انجام اقدامات مختلف به سمت کاهش 

هزینه ها و رقابت پذیری بیشتر حرکت می کند.  
وی در بخشی از سخنان خود در این کنفرانس به شرایط تولید ذوب آهن 
اصفهان پرداخت و گفت: نقطه آغازین تولید ریل در ایران از این شرکت آغاز 
شد و هم اکنون اولین تولید کننده فولاد کشور،تنها تولید کننده ریل در 
غرب آسیا به شمار می رود. مدیرعامل ذوب آهن افزود : تولید ریل شامل 
دو مرحله تولید فولاد و سپس نورد می شود. در گذشته شمش مورد نیاز 
وارد می شد اما هم اکنون این شمش با راه اندازی پروژه VDدر ذوب آهن 

اصفهان تولید می شود و نیاز به واردات شمش نیست. 
منصور یــزدی زاده خاطر نشــان کرد: هــم اکنون انواع ریل شــامل 

پرسرعت،مترو ، درون شهری و...  در ذوب آهن تولید می شود.
مدیرعامل ذوب آهن تصریح کرد: شرکت زیر ساخت و قرارگاه خاتم الانبیاء 
مشتریان اصلی ریل ذوب آهن اصفهان هستند و اولین قرارداد صادرات این 

محصول استراتژیک با کشور افغانستان نیز منعقد شده است.
این مقام مسئول گفت : اگر ذوب آهن اصفهان بخواهد صرفاً به تولید ریل 

بپردازد توانایی تولید ۴۰۰ هزار تن ریل را در سال دارد.
وی گفت: در زمینه تولید چرخ و محور برای توسعه خطوط ریلی نیز ذوب 
آهن اصفهان برنامه ریزی نموده است تا با همکاری بخش خصوصی ، تولید 

این محصولات نیز آغاز شود .

گـــــزارش

فــــولاد

توقیف پژو با 117 کیلو تریاک و حشیش در  نایین  
فرمانده انتظامي شهرستان  نایین  از کشف 11۷ کیلو تریاک و حشیش 
در بازرسی از یک ســواری پژو ۴۰5 خبر داد. سرگرد  هادي کیان مهر  
بیان داشت: ماموران انتظامی پاسگاه چوپانان شهرستان  نایین  حین 
کنترل خودروهای عبوری از محور  چوپانان-انارک  به یک سواری پژو 
۴۰5 مشکوک و آن را متوقف کردند.وی افزود: در بازرسی از این خودرو 
1۰8 کیلو و ۹۶۰ گرم تریاک و ۹ کیلو حشــیش که در صندوق عقب 
خودرو جاساز شده بودند کشف شد.فرمانده انتظامی شهرستان نایین 
ادامه داد: در این خصوص 2 سوداگر مرگ نیز دستگیر و پس از تشکیل 
پرونده برای اقدامات قانونی به مراجع قضائی تحویل داده شدند.سرگرد 
کیان مهر خاطر نشان کرد: مبارزه با پدیده شوم مواد مخدر همواره و با 
جدیت از سوي پلیس دنبال مي شود و امید است مردم عزیز نیز اخبار 
و اطلاعات خود پیرامون این موضوع را از طریق تماس با سامانه 11۰ 

به پلیس اطلاع دهند.

کشف ۲ موتورسیکلت سنگین قاچاق 8 میلیاردي 
فرمانده انتظامي شهرستان اصفهان از کشف 2 دستگاه موتورسیکلت سنگین 
قاچاق به ارزش 8 میلیارد ریال در این شهرستان خبر داد .  سرهنگ حمیدرضا 
اکبري  در تشریح این خبر، گفت: در اجراي حکم مقام قضائي مبني بر توقیف 
دو دستگاه موتورسیکلت ســنگین قاچاق در یکي از محلات شهر اصفهان 
موضوع در دستور کار ماموران پلیس این فرماندهي قرار گرفت .وي افزود: 
ماموران کلانتري 1۴ با شناســایي مالک ، محل اختفاء موتور سیکلت ها را 
شناسایي و به محل اعزام شدند.این مقام انتظامي، تصریح کرد: ماموران در 
بازرسي از محل که یک کارگاه متروکه بود دو دستگاه موتورسیکلت سنگین 
هوندا 13۰۰ سي سي قاچاق فاقد پلاک کشف و دو نفر متهم در این خصوص 
دستگیر شدند.وي برابر نظر کارشناسان ارزش موتورسیکلت کشف شده را 
بالغ بر 8 میلیارد ریال عنوان کرد و اظهار داشت: موتورسیکلت قاچاق کشف 
شده به مقر پلیس انتقال و متهمان نیز پس از تشکیل پرونده به مرجع قضائي 

معرفي شدند .

دستگیری دزدان زانتیا 
رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان از دستگیری اعضای باند 5 نفره ای 
که اقدام به سرقت خودروهای زانتیا می کردند در عملیات کارآگاهان این پلیس 
خبرداد. سرهنگ حسین ترکیان  بیان داشــت: در پی وقوع چند فقره سرقت 
خودروی زانتیا در سطح شهر اصفهان و شکایت مال باختگان به پلیس، موضوع با 
حساسیت خاصی توسط کارآگاهان پلیس اگاهی استان اصفهان دنبال شد.وی 
افزود: کارآگاهان پس از بررســی صحنه های سرقت و انجام یک سری اقدامات 
علمی و تخصصی رد یکی از خودروهای مسروقه در یکی از مناطق شهر اصفهان به 
دست آورده و موفق به کشف این خودرو شدند.رئیس پلیس آگاهی استان اصفهان 
گفت: در بررســی خودرو تعدادی قطعات و لوازم مربوط به خودروهای زانتیای 
مسروقه کشف شد که نشان می داد ســارقان پس از اوراق کردن این خودروها 
قطعات آنها را به مالخرها می فروشند.این مقام انتظامی عنوان کرد: سرانجام با 
تلاش تیم بررسی صحنه جرم پلیس آگاهی اطلاعات مربوط به هویت اصلی و 

مخفیگاه یکی از سارقان که دارای سابقه کیفری است به دست آمد.

کشف 6۵ تن شکر احتکار شده در کاشان  
فرمانده انتظامي شهرستان  کاشان  از کشف ۶5 تن شکر احتکار شده به 
ارزش ۶ میلیارد و 5۰۰ میلیون ریال خبر داد. سرهنگ  حسین بساطي  بیان 
داشــت: ماموران اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز پلیس آگاهی شهرستان  
کاشان  با انجام اقداماتی اطلاعاتی مطلع شدند محموله شکر در یک انبار 
احتکار شده که وارد عمل شدند.وی افزود: پس از اطمینان از صحت موضوع 
و انجام هماهنگی های لازم از انبار مورد نظر بازرسی شد که ۶5 تن شکر 
احتکار شده کشف شد.فرمانده انتظامی شهرستان  کاشان  ادامه داد: ارزش 
محموله کشف شده توسط کارشناسان مربوطه ۶ میلیارد و 5۰۰ میلیون ریال 
اعلام شده است.سرهنگ بساطی اظهار داشت: در این رابطه یک نفر دستگیر 
و پس از تشکیل پرونده برای اقدامات قانونی به مراجع قضائی تحویل داده 
شد.این مقام انتظامی از شهروندان خواست، هر گونه اخبار درخصوص کالای 
قاچاق را از طریق تماس با سامانه 11۰ به پلیس اطلاع دهند تا اقدمات قانونی 

لازم در اسرع وقت انجام شود.
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 دکتر سعید نمکی در آیین رونمایی از کارآزمایی بالینی واکسن 
موسسه سرم و واکسن سازی رازی )واکسن رازی کوو پارس( 
درباره زمان آغاز واکسیناسیون کرونا، گفت: خبر را شنیده اید 
که طبق قولی که داده بودیم که واکسیناسیون کرونا را قبل از ۲۲ 
بهمن در کشور آغاز کنیم. بر این اساس منابع مختلف را ارزیابی 
کردیم و تلاش کردیم که سالم ترین و کم خطرترین را از بین منابع 
انتخاب کنیم. گرچه واکسن امروز به یک کالای سیاسی تبدیل 
شده است که برای در فشار قرار دادن کشورهایی که با برخی 

قطب های قدرت مشکل دارند، استفاده می شود.

ایران یکی از قطب 
های مهم واکسن 

جهان خواهد شد. این 
ریل گذاشته شد و این 
راه گشوده شد. ما در 
آینده بسیار نزدیک 
بهترین واکسن های 

دنیا را خواهیم داشت. 

ایسنا
گزارش

ISFAHAN
N E W S

مینومحرز:واکسنایرانیکروناخرداد۱۴۰۰دستمردممیرسد
عضو ستاد ملی مقابله با کرونا گفت: تجهیزات خط تولید واکسن در موسسه برکت خریداری شده و در حال نصب است 
و تا خرداد ۱۴۰۰ که واکسن کرونا برکت تایید شود، این خط تولید هم به بهره برداری می رسد. دکتر مینو محرز عضو 
ستاد ملی مقابله با کرونا درباره روند تولید واکسن کرونا در ایران اظهار کرد: واکسنی که در موسسه برکت )با نام کو ایران 

برکت( بر آن نظارت دارم، یک واکسن با تکنولوژی ویروس ضعیف شده است که پس از گذراندن موفقیت آمیز فاز حیوانی 
آن روی میمون، به فاز اول مطالعه انسانی رسیده است.محرز افزود: این مرحله روی ۵۶ نفر انجام می شود. دوز اول آن برای 

اکثر این افراد تزریق شده است. پس از تزریق دوز اول واکسن، دوز دوم هم پس از دو هفته انجام می شود. تعدادی از افرادی که 
در سری اول واکسن کرونای ایرانی را گرفتند، دوز دوم را هم دریافت کرده اند.او گفت: فاز اول کارآزمایی بالینی انسانی این واکسن برای 

بررسی ایمنی واکسن است. خوشبختانه تاکنون واکسن کرونای برکت عارضه جدی و قابل توجهی نداشته و اگر مساله ای بوده، گذرا بوده است. البته در این 
مرحله در روز ۲۱ و ۲۸ پس از تزریق میزان آنتی بادی در بدن افرادی که تحت مطالعه هستند بررسی می شود اما بررسی میزان اثربخشی و ایمنی زایی واکسن 
در فاز دوم کارآزمایی بالینی انجام می شود که روی ۳۰۰ نفر است.عضو ستاد ملی مقابله با کرونا ادامه داد: احتمالا فاز دوم کارآزمایی بالینی واکسن کرونا برکت تا 
قبل از عید انجام می گیرد و فاز سوم مطالعه انسانی هم به بعد از عید و بهار ۱۴۰۰ موکول می شود و اگر همه روند تولید و مطالعات خوب پیش برود، خرداد ۱۴۰۰ 

واکسن کرونا ایرانی در اختیار مردم خواهد بود.

خطرابتلابهکرونادرجراحیهایزیباییزیرزمینی
دانشیار دانشگاه علوم پزشکی تهران با هشدار نسبت به جراحی های زیرزمینی زیبایی در شرایط کرونا گفت: 
این موضوع نه تنها سبب شیوع کرونا می شود، بلکه عوارض جبران ناپذیری را در افراد به همراه خواهد داشت.به 
گزارش بهداشت نیوز، حمیدرضا فتحی افزود: در کشور ما افرادی از گروه های مختلف پزشکی که آموزش های 

لازم را در زمینه جراحی زیبایی ندیده اند مبادرت به انجام جراحی های زیبایی می کنند که این موضوع می تواند 
عواقب جبران ناپذیری را برای بیماران به همراه داشته باشد.وی اظهار داشت: این در حالی است که فقط حدود 

۳۵۰ فوق تخصص جراحی پلاستیک و زیبایی در کشور وجود دارد که همه این جراحان مطابق دستور العمل های صادره 
از سوی وزارت متبوع در شرایط همه گیری کرونا، تمام مراقبت های پیشگیری از ابتلا به کرونا قبل، حین و بعد از اعمال جراحی را مدنظر 

قرار می دهند و پروتکل ها توسط آنها به صورت کامل رعایت می شود. در حال حاضر از اعمال جراحی ترکیبی )چند عمل هم زمان( و همچنین 
عمل های طولانی به شدت پرهیز می شود.فتحی خاطرنشان کرد: متاسفانه در حال حاضر افرادی با عنوان جراحی زیبایی اقدام به جراحی در 
سطح کشور می کنند که نه تنها پروتکل های بهداشتی توسط آنها رعایت نمی شود، بلکه به دلیل اینکه فوق تخصص جراحی پلاستیک و زیبایی 
نیستند و دوره های مربوطه را در مدت زمان لازم طی نکرده اند، جراحی آنها خطرآفرین است و  مکررا شاهد بروز صدمات جبران ناپذیری از 

سوی آنها هستیم.
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واکســن معتبر و قابل 
اعتماد را به مردم تزریق 

می کنیم
وی گفت: ما به عنوان اولین 
کشــوری که مذاکرات این 
واکســن را آغاز کردیم، اما 
خواســتیم که پانزدهمین 
کشوری باشــیم که آن را می خریم؛ زیرا 
دو اصل داشــتیم اول اینکه واکسن باید 
فاز سه مطالعه انسانی را گذارنده باشد، در 
حالی که کشورهای همسایه که حرف از 
واکسیناسیون زدند، فاز آزمایش بالینی 
را شــروع کردند اما ما میخواستیم همه 
آزمایشات در بیرون از مرزها گذشته باشد. 
دومین شــرط هم این بود که حتما باید 
پنج شش کشــور معتبر واکسن را ثبت 
کرده و تزریق شــان را شروع کرده باشند 
تا ما خیالمان راحت باشد که به مردم یک 
واکسن معتبر و قابل اعتماد را تزریق می 

کنیم.
آغاز واکسیناسیون کرونا در کشور 

از سه شنبه
وی گفت: از روز سه شنبه اولین گروه هدف 
ما که در سند واکسیناسیون مورد تایید در 
ستاد ملی است که گروه خط مقدم دفاع 
سلامت هســتند، واکسیناسیون شان را 
شروع می کنیم که شامل افرادی هستند 
که در ای سی یو کار می کنند. بعد از آن هم 
سراغ سایر کادر سلامت، گروه های آسیب 
پذیر در سرای سالمندان، سالمندان بالای 
۶۵ سال و ...  مرحله به مرحله می رویم. سه 
شنبه صبح واکسیناسیون گروه های هدف 
را که در این دوره همکاران شــاغل در ای 
سی یو ها هستند، شــروع می کنیم.وزیر 
بهداشت ادامه داد: جمهوری اسلامی ایران 

در مدیریت کرونا با لطف خدا و با همدلی و 
وفاق همچون دیگر بحران های ملی خوش 
درخشید. گرچه در جهان التهاب سنگینی 
از بیماری داریم و کشورهایی با زیرساخت 
های اقتصادی و بهداشتی بالا، در باتلاق 
کرونا مانده اند و متاسفانه هر روز مرگ های 
بیش از ۱۰۰۰ نفر را تجربه می کنند، اما 
جمهوری اسلامی ایران روزهای آرام تری 
را می گذارند و امیداوریم با ســاده انگاری 
مردم و مســئولان، به دام روزهای سخت 

جدید نیفتیم.
فاز اول تست انسانی واکسن »کوو 

برکت« رو به اتمام
وزیر بهداشت با اشــاره به ساخت واکسن 
در داخل کشور، گفت: گروه های مختلفی 
در داخل کشور با پلتفرم های مختلف کار 
را شروع کردند که یکی از آن ها مجموعه 
برکت بود که اکنون فاز یک آزمایش بالینی 
اش در حال اتمام است و با موفقیت دارند 
وارد فاز دو می شوند. من هر روز و هر شب 
روند کار را بررسی کرده و آنچه را که برای 
اصلاح رویه به ذهنم می رســد، اعلام می 
کنم. کاری که در این مجموعه پیش می 
رود، یکی از علمی ترین و درســت ترین 
شیوه هایی است که تا امروز رصد کرده ایم 
و امیدوارم با همین آهنگ و شتاب بتواند فاز 
دوم را هم پیش برد و یکی از افتخارات ملی 
برایمان به حساب بیاید.نمکی گفت: اقدامی 
که در موسسه رازی شروع شد بسیار خوب 
بود. واکسن سازی خُم رنگ رزی نیست، 
بلکه بسیار پیچیده است. یک بخش آن 

آزمایشگاه است و بخشی هم تولید صنعتی 
آن است که هر یک از این فرآیندها و مراحل 
پیچیدگی های خاص خودش را دارد. اقدام 

بسیار بزرگی انجام شد.
ایران در ماه های آینده از قطب های 

مهم واکسن جهان خواهد بود
نمکی گفت: من همواره دلم میخواست که 
رازی و پاستور رشد کنند و به عنوان قطب 
های این منطقه مطرح باشند که متاسفانه 
به دلایلی نشد و اتفاقاتی که باید رقم بخورد، 
در آن زمان رقم نخورد تا اینکه دست تقدیر 
دوباره ما را به دام وزارت بهداشت انداخت و 
این اتفاقات رخ داد. شاید یکی از نقاط مثبت 
کووید۱۹ این بود که ما یکبار دیگر نهضت 
واکسن ســازی را در منطقه راه بیندازیم. 
ایران در آینده بسیار نزدیک با لطف خدا، 
تکیه بــر دانش بومی و بــا همراهی همه 
عزیزان در ماه های اینده جمهوری اسلامی 
ایران یکی از قطب های مهم واکسن جهان 
خواهد شد. این ریل گذاشــته شد و این 
راه گشوده شد. ما در آینده بسیار نزدیک 
بهترین واکسن های دنیا را خواهیم داشت. 
امیدوارم یک روز کووید۱۹ تمام شود اما 
وقتی ما صاحب زیرســاخت و تکنولوژی 
شدیم و به بلوغ رســیدیم، برای ساخت 
همه واکســن های نوپدید آماده ایم. یک 
زیرســاخت  قابل اســتناد برای روزهای 

سخت کشور در آینده ایجاد کردیم.
قابلیت های واکسن کرونا موسسه 

رازی
نمکی درباره واکسن کرونای موسسه رازی، 

گفت: واکسنی که در رازی ساخته می شود، 
اولین فرم واکسنی است که به این گونه در 
جهان دارد ساخته می شود که مجموعه 
ای از دوز استنشاقی به عنوان دوز یادآور 
و فرم نوترکیب است که می تواند سیستم 
ایمنی را تحریک کند. این واکسن بسیار 
کم عارضه اســت و این قابلیت را دارد که 
در صورت جهش، ایــن دوز را باز طراحی 
کنیم و باتوجه به فرم های جهش یافته از 
آن استفاده کنیم . همچنین عارضه بسیار 
کمی دارد و با دوز استنشــاقی می تواند 
کمک کند تا فرد به طور کلی قابلیت ناقل 
بودن ویروس  را از دست بدهد که کار بسیار 
بزرگی است. امروز روز مبارکی است، ان 
شاءالله کارازمایی بالینی با دقت و وسواس 
شروع  شــد و امیدواریم بعد از کارازمایی 
های بالینی این واکسن را به عنوان گنجینه 
ای نفیس هم برای داخل و هم برای خارج 

عرضه کنیم.
واکسن ایرانی کرونا اوایل بهار به بازار 

می آید
این هم افتخاری ملی است که توانستیم 
با کاهش ارزبری و تکیه بر تولید ملی راه 
را برای اعتلای فــرآورده ملی باز کنیم و 
امیدواریم در اوایل بهار، اولین محصولات 
واکســن ملی ما هم به بازار بیاید و بقیه 
فرآورده ها هم بتوانند تا اوایل تابستان به 
این مجموعه بپیوندند و عــلاوه بر تامین 
واکسن مورد نیاز داخلی بتوانیم به عنوان 
قطب صادرات واکسن به همه کشورهای 

منطقه و جهان شناخته شویم.

»کووپارس« اولین واکسن استنشاقی- تزریقی کرونا در جهان

چگونهدرروزهایفازاولکوویرانبرکتروبهاتماماست
کروناییازپوستمان

مراقبتکنیم؟
مراقبت از دستان

شســت و شــوی دســتان می تواند 
چربی های طبیعی پوست را از بین ببرد 
و موجب خشکی پوست شــود. برای 
جلوگیری از این وضعیت لازم اســت 

اقدامات زیر را انجام دهید:
- برای شستن دست ها از آب خنک یا 
ولرم به همراه صابون اســتفاده کنید. 
آب گرم اثری بر ویروس کرونا ندارد و 
می تواند موجب افزایش آسیب پوست 

شود.
- از مصرف پاک کننده های ضدباکتری 
خــودداری کنیــد. این مــواد برای 
پیشگیری از بیماری های عفونی مفید 
نیستند و دارای ترکیباتی هستند که 

می تواند پوست را تحریک کند.
- هنگام نظافت از دســتکش استفاده 
کنید. مــواد ضدعفونــی کننده برای 
پاکسازی میکروب ها از سطوح هستند، 
اما می توانند پوســت دســت را دچار 

آسیب کنند.
- دســتان خود را مرطوب کنید. پس 
از شست و شوی دست ها، آن ها را آب 
بکشید و خشک کنید. بلافاصله مقدار 
زیادی کرم مرطوب کننده روی پوست 
بمالید. اگر بعد از یک دقیقه یا بیشتر 
هنوز هم پوســت دست خشک است، 

باز هم از مرطوب کننده استفاده کنید.
- از مرطوب کننده های ضدحساسیت 
و فاقد مــواد رنگی و معطر اســتفاده 
کنید. مرطوب کننده را کنار ســینک 
ظرفشویی، در آشــپزخانه، خودرو و 
محل کار نگه داریــد و به طور مرتب از 

آن استفاده کنید.
- چند مرطوب کننده را باهم ترکیب 
و اســتفاده کنید. گاهــی ترکیبی از 
مرطوب کننده ها بهترین نتیجه را دارد. 
کرم های ســبک معمولا لایه خارجی 
پوســت را مرطوب می کنند. به دنبال 
مرطوب کننده هایی باشید که حاوی 
اوره، گلیسیرین یا اسید هیالورونیک 

هستند.
- به منظور حفظ رطوبت پوســت، از 
مرطوب کننده های سنگین تر استفاده 
کنید. کرم های حاوی روغن و وازلین 

برای حفظ رطوبت موثر هستند.
مراقبت از صورت

- یک رویه عادی را بــرای مراقبت از 
پوست صورت در پیش گیرید. قبل و 
بعد از استفاده از ماسک، صورت خود را 
تمیز و مرطوب کنید. برای این منظور 
از محصولاتی استفاده کنید که منافذ 
پوست را مسدود نمی کنند و با برچسب 

noncomedogenic متمایز شده اند.
- از مرطوب کننده های سنگین حاوی 
وازلین برای صورت اســتفاده نکنید. 
این مواد مانع عملکرد صحیح ماسک 
به ویژه ماســک های N۹۵ می شــوند. 
اگر پوست صورت شــما چرب است، 
از مرطوب کننده هــای محلول در آب 

استفاده کنید.
- به منظور ترمیم و تسکین آسیب های 
ناشــی از ماســک زدن، از پمادها یا 
بانداژهای مسدودکننده استفاده کنید. 
معمولا یک لایه از پماد اکســید روی 
می تواند پوســت روی بینی یا پشت 
گوش را تسکین داده و از آن محافظت 

کند.
- برای کاهش آسیب ماسک می توانید 
یک لایه بانداژ را که موجب تســکین 
یا خنکی پوست می شــود، بین نقاط 
فشار ماسک روی پوســت قرار دهید. 
برای این منظور با پزشــک یا داروساز 

مشورت کنید.
- در صــورت بــروز آکنــه بــه طور 
مرتب پوســت را تمیز کنید و از یک 
مرطوب کننــده محلــول در آب بهره 
گیرید. به سراغ محصولاتی و داروهایی 
بروید که حاوی پروکســید بنزوئیل یا 
اسید سالیسیک هستند. همچنین از 
فشار دادن جوش ها که می تواند موجب 
التهاب و عفونت شود، خودداری کنید.

سلامت
گزارش

ISFAHAN
N E W S

سخنگوی سازمان غذا و دارو مطرح کرد؛

آغازواکسیناسیونکرونادرایراناز٢۱بهمن

کیانوش جهانپور سخنگوی سازمان غذا و دارو در  
حاشیه آیین رونمایی از کارآزمایی بالینی واکسن 
موسسه سرم و واکسن سازی رازی )کووپارس( که با حضور وزیر بهداشت 
برگزار شــد در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: واکســن کووپارس با طی 
مراحل کارآزمایی بالینی می تواند به عنوان یک واکســن ثبت شده در 

کشور، مجوز مصرف و تولید انبوه را پیدا کند.
او افزود: تاکنون این واکسن در مرحله آزمایشــگاهی ساخته شده و در 
مراحل مختلف، مرحله پیش بالینی و حیوانی خــود را با موفقیت طی 
کرده است و با مجوز ســازمان غذا و دارو و اخذ کد اخلاق از کمیته ملی 
اخلاق در پژوهش پزشکی، امروز رسما وارد فاز کارآزمایی بالینی در فاز 

یک می شود.
جهانپور با اشاره به جزییات کارآزمایی بالینی واکسن رازی بیان کرد: در 
مرحله یک بیش از ۱۳۰ نفر تحت مطالعه قرار می گیرند و مراحل بعدی 
هم تا فاز سوم طی خواهد شــد. بعد از طی این مراحل و در صورت تایید 
و صدور مجوز سازمان غذا و دارو، این واکسن مجوز تولید انبوه و مصرف 

را خواهد گرفت.
ســخنگوی ســازمان غذا و دارو درباره تفاوت واکســن رازی با ســایر 
پلتفرم های واکسن کرونا، گفت: واکسن کووبرکت ویروس غیر فعال شده 
است و واکسن کووپارس بخشی از پروتئین اسپایک یا آنتی ژن ویروس 
را به صورت نوترکیب بازسازی می کند و در دو فرم استنشاقی و تزریقی 
و ترکیبی از این دو در مطالعه بالینی مورد بررسی قرار می گیرد. نتیجه 
کارآزمایی بالینی، دســتورالعمل نحوه اســتفاده از واکسن را مشخص 

خواهد کرد.
جهانپور اظهار کرد: با توجــه به اینکه در وضعیت همــه گیری جهانی 
بیماری کووید۱۹ قــرار داریم، قاعدتــا مســیر های کارآزمایی بالینی 
واکسن ها در تمام دنیا خلاصه شده است. به عنوان مثال فعلا فاز چهارم 
به طور کامل نادیده گرفته شده است و همزمان با استفاده عمومی انجام 
می شود. فاز یک، دو و سه هم به نوعی خلاصه دنبال می شود. با این حال 
در کشور ما با وسواس و جدیتی که ســازمان غذا و دارو و کمیته اخلاق 
دارند، پنج تا شش ماه از ابتدای مرحله کارآزمایی بالینی یک واکسن تا 

انتهای آن طول می کشد.
واکسیناسیون کرونا در کشور از روز سه شنبه آغاز می شود

او درباره میزان ورود واکسن اســپوتنیک روسی به کشور، گفت: واکسن 
روسی در مرحله اول حدود چند ۱۰ هزار دوز وارد شد و بخشی از آن هم 
برای نمونه برداری و تایید نهایی و انطباق با اســناد فنی، به آزمایشگاه 
مرجع ســازمان غذا و دارو خواهد رفت. با این حال با همین تعداد از روز 
سه شنبه ۲۱ بهمن اولین تزریق واکســن کرونا را در ایران در دهه فجر 
و آســتانه پیروزی انقلاب اســلامی با اولویت بندی مشخص شده، آغاز 
می کنیم.جهانپور مطرح کرد: احتمالا این اقدام با یک مراســم نمادین 
در تهران کلید خواهد خورد و آغاز واکسیناســیون را ما با همین تعداد 
در همکاران بخش های  آی آی ســی یو بیمارســتان های ریفرال شروع 
می کنیم. واکسیناســیون با روزانه ۱۰۰۰ نفر آغاز خواهد شد و سپس با 
توجه به ارزیابی مجدد سیستم به صورت تصاعدی افزایش می یابد. البته 
 PCR واکسن در مرحله اول به کسانی تزریق می شــود که تست مثبت

نداشته باشند.

گزارش

باشگاه خبرنگاران
گــــــزارش

سبک زندگی

کمبود ویتامین B1۲  و نشانه های آن در بدن

کمبود ویتامین ب 1۲ یکی از کمبودهای مهم مواد مغذی در جهان 
است. ویتامین ب 1۲ برای خلق و خوی شما، سطح انرژی، حافظه، 

قلب، پوست، مو، هضم و موارد بیشتر، مفید است. 
علائم کمبود ویتامین ب 1۲ 

علائم کمبود ویتامین ب ۱۲ می تواند شامل موارد زیر باشد:
احساس خستگی یا کوفتگی مزمن به طور مداوم،درد و ضعف عضلات،درد مفصل،دشواری تنفس 
و یا تنگی نفس،احساس سرگیجه،حافظه ی ضعیف،ناتوانی در خوب تمرکز کردن،تغییرات خلق و 
خو، افزایش افسردگی و اضطراب،داشتن مشکلات قلبی غیرطبیعی، مانند تپش،سلامت دندانی 
ضعیف، از جمله خونریزی لثه و زخمهای دهان،مشــکلات گوارشــی مانند حالت تهوع، اسهال یا 

گرفتگی عضلات،اشتهای ضعیف.
کمبود جدی تر همچنین می تواند منجر به یک نوع کم خونی که کم خونی خطرناک نامیده می شود 
شود، که یک عارضه جدی اســت که می تواند باعث از دست رفتن حافظه، گیجی و حتی دیوانگی 

دراز مدت شود.
از آنجایی که غذاهای حیوانی معمولا بهترین منابع ویتامین ب ۱۲ هستند، کسانی که رژیم غذایی 
گیاهی را دنبال می کننــد و هیچ محصول حیوانی را نمی خورند نیز بــه احتمال زیاد دچار کمبود 
ویتامین ب۱۲ هستند. بنابراین هم به افراد مسن و هم افرادی که گیاه خوار هستند توصیه می شود 

که مکمل روزانه ویتامین ب ۱۲ مصرف کنند.
بزرگسالان بالای 50 سال نیز در معرض خطر هستند

میلتبرگ می گوید: با بالا رفتن سن، معده کمتر اسید تولید می کند و اسید معده کلیدی برای جذب 
ویتامین ب ۱۲ می باشد. حدود یک نفر از هر ۳۱ بزرگســال بالای ۵۰ سال دارای کمبود ویتامین 
ب۱۲ است، افراد سالمند نیز اغلب اشتها و مصرف غذای کمتری دارند و ممکن است داروهایی )مانند 
داروهایی برای سوزش معده( مصرف کنند که بیشتر باعث کاهش سطح اسید معده می شوند. در واقع 
برخی از بزرگترها عملا توانایی جذب ویتامین ب ۱۲ را از غذا کلا از دست می دهند و باید از طریق 

مکمل ها آن را دریافت کنند و یا در صورتی که کمبود شدید است تزریق انجام می شود.
در مقایسه با سایر ویتامین ها، به مقدار زیادی ویتامین ب ۱۲ نیاز ندارید، اما باید هر روز به مقدار مورد 
نظر مصرف شود. ویتامین های B حلال در آب هستند و تا حدودی به راحتی از بدن خارج می شوند، 
بنابراین برای حفظ سطوح مقدار توصیه شده در جریان خون ما و جلوگیری از کمبود ویتامین ب ۱۲، 

باید غذاهای منبع ویتامین های B بخوریم.

ویتامین ب ۱۲ را می توان به صورت قرص، قطره  یا به صورت اسپری دهانی استفاده کرد. گاهی اوقات 
افراد بزرگتر با قطره ها و فرم های اسپری دهانی ویتامین ب ۱۲ راحت تر هستند زیرا دچار مشکل 

جذب ویتامین در معده هستند.
از آنجا که ویتامین ب ۱۲ یک ویتامین حلال در آب است، بدن توانایی خارج کردن )از طریق ادرار( 
هر مقدار بیش از حدی که لازم نیست، را دارد. در نتیجه، ویتامین ب ۱۲ به عنوان یک ویتامین ایمن 
و غیر سمی در نظر گرفته می شود، هرچند همیشه بهتر است که مقدار توصیه شده را دریافت کنید و 

دوزهای زیاد هر مکمل را بدون اینکه ابتدا با پزشک مشاوره کنید، مصرف نکنید.
مزایای ویتامین ب 1۲ 

به حفظ سطوح انرژی کمک می کند
ویتامین ب ۱۲ برای متابولیسم شما مفید اســت، زیرا برای تبدیل کربوهیدرات ها به گلوکز قابل 
استفاده در بدن لازم اســت. گلوکز از غذاهای دارای کربوهیدرات به عنوان یک نوع انرژی استفاده 
می شــود، به همین دلیل اســت که افراد مبتلا به کمبود ویتامین ب ۱۲ اغلب احساس خستگی 

می کنند.
از از دست دادن حافظه جلوگیری می کند و خطر بیماری نوروژنیک را کاهش می دهد

کمبود ویتامین ب ۱۲ ممکن است موجب اختلالات عصبی و روانپزشکی شود.
خلق و خو را بهبود می بخشد و به سیستم عصبی کمک می کند تا به درستی عمل کند

یکی از مزایای ویتامین های ب ۱۲ که بسیار روی آن تحقیق شده است توانایی آن در کمک به تنظیم 
سلامت سیستم عصبی، از جمله کاهش اختلالات خلقی مانند افسردگی و اضطراب می باشد. 

نقش مهمی در حفظ سلامت قلب دارد 
ویتامین ب ۱۲ از راه های مختلفی به سلامت قلب و عروق کمک می کند که البته مهم است به این 
واقعیت توجه داشته باشید که بیماری قلبی در حال حاضر یکی از علل عمده مرگ در سراسر جهان 
است. ویتامین ب ۱۲ به کاهش سطوح هوموسیستئین کمک می کند که در حال حاضر یکی از عوامل 

خطر اصلی بیماری قلبی در نظر گرفته می شود.
برای پوست و مو مورد نیاز است

ویتامین ب ۱۲ برای پوست، مو و ناخن های سالم ضروری است، زیرا نقش مهمی در فرآوری سلولی 
دارد. 

به هضم کمک می کند 
با توجه به نقش آن در کمک به تولید آنزیم های گوارشی، ویتامین ب ۱۲ برای حمایت از متابولیسم 

ســالم و 
تجزیه مواد غذایی داخل معده ضروری است.

به تولید سلول های قرمز خون کمک می کند و از کم خونی جلوگیری می کند 
ویتامین ب ۱۲ برای کمک به تولید یک سطح سالم گلبول های قرمز مورد نیاز است. این ویتامین 
کمک می کند تا از یک نوع کم خونی به نام کم خونی مگالوبلاستیک که موجب علائم خستگی و 

ضعف مزمن می شود، جلوگیری شود.
بهترین منابع ویتامین ب 1۲

۲ مرحله برای بدن به منظور جذب ویتامین ب ۱۲ از غذاها و تجربه مزایای ویتامین ب ۱۲ که در موارد 
فوق ذکر شده، وجود دارد. در اینجا فقط بعضی از مواد غذایی حاوی ویتامین ب ۱۲ وجود دارند که 
شما می توانید به طور منظم مصرف کنید تا مطمئن شوید که به اندازه کافی از این ویتامین ضروری 

در رژیم غذایی خود دریافت می کنید:
جگر گاو:مزیت خوردن جگر، غنی بودن آن از ویتامین ب ۱۲ است. 

گوشت بره:قطعا گوشت بره دارای محتوای تغذیه ای موثری است. این یکی از مواد غذایی مهم حاوی 
ویتامین ب ۱۲ است و همچنین غنی از پروتئین، آهن، سلنیوم و روی است. سلنیوم و روی دو ماده 

مغزی مهم برای تقویت ایمنی بدن هستند.
پنیر فتا :پنیر فتا یک منبع عالی ویتامین ب ۱۲ و بسیاری از مواد مغذی دیگر مانند ریبوفلاوین 
)ویتامین B2( و کلسیم است. به طور سنتی، پنیر فتا از شیر گوسفند یا ترکیبی از شیر گوسفند و 

بز می باشد.
تخم مرغ:تخم مرغ یک منبع غنی از ویتامین ب ۱۲ اســت. تخم مرغ ها همچنین حاوی کولین 

هستند، که کبد ما برای به درستی کار کردن به آن وابسته است. 
draxe.com: منبع
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Iran Air official 
outlines UK-Iran 
flights COVID-19 
protocols
The head of Iran Air (Homa) office 
in the UK, Hesameddin Seyyedin 
on Saturday elaborated on health 
protocols concerning UK-Iran 
flights during the pandemic era.
Seyyedin stated that a flight 
for the return of Iranians is 
scheduled to take place on 
February 11, 2021, in compliance 
with full health protocols.
He said all passengers aboard this 
flight must have a negative PCR 
test (for +8 passengers) from 

authorized centers in the UK.
All passengers will be tested 
again on arrival in Tehran and 
then will be directed to a hotel for 
a week-long quarantine period. If 
the PCR test response is positive, 
the quarantine period will 
increase to two weeks, he added.
Flights between the United 
Kingdom and Iran have been 
suspended since December 21, 
2019.
Iran Air flight on February 11, 
2021, is also carried out with the 
permission of the Civil Aviation 
Organization and the National 
Headquarters for the Fight 
against Coronavirus in Iran.

Oil Prices 
Rise to 
Highest in a 
Year
Oil prices climbed 
on Friday to their 
highest levels in a 
year, extending a 
run of strong gains 
this week, boosted 
by the continued 
commitment of 
producers to hold 
back crude supply 
and positive signs of 
economic growth in 
the United States.
US West Texas 
Intermediate crude 
futures jumped 51 
cents, or 0.9%, to 
$56.73 a barrel, after 
touching a high of 
$56.75, the most since 
Jan. 22 last year. The 
benchmark contract 
is on track for a weekly 
gain of nearly 9%, 
which would be its 
biggest weekly gain 
since October, CNBC 
reported.
Brent crude futures 
climbed 45 cents, or 
0.8%, to $59.28 a 
barrel, after hitting 
a high of $59.32, its 
highest since Feb. 20 
last year. Brent is on 
track to rise 6% this 
week.
Markets were 
encouraged by 
s t r o n g e r - t h a n -
expected orders for 
US goods in December, 
pointing to strength 
in manufacturing, 
and hopes for 
swift approval 
by lawmakers of 
President Joe Biden’s 
proposed $1.9 trillion 
coronavirus aid plan.
“OPEC+ discipline has 
been a real positive,” 
said Michael McCarthy, 
chief market strategist 
at CMC Markets, 
referring to the 
Organization of the 
Petroleum Exporting 
Countries and allies 
led by Russia, together 
called OPEC+. The 
alliance this week 
reaffirmed its support 
for deep supply cuts 
which have helped 
to bring down 
swollen global crude 
stockpiles.
Chinese demand for 
crude oil is also helping 
support the market, 
as shown by industry 
tracking two tankers 
of North Sea crude oil 
heading to China for 
March 22 and March 
24, said Axi global 
market strategist 
Stephen Innes.
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On the sixth day 
of Ten-Day Fajr 
c e l e b r a t i o n s , 
First Vice 
President Eshaq 
Jahangiri and 
Oil Minister 

Bijan Zanganeh went 
to Eslamabad-e Gharb 
country in Kermanshah 
province and broke 
ground on the fourth 
petrochemical plant 
which would put the 
province in the third place 
in the country, according 
to IRNA reporter.
The plant consists of four 
complexes and will be 
built in three executive 
steps, absorbing over 500 
million dollars in budget.
Assistant Oil Minister and 
CEO of Iran’s National 
Petrochemical Company 
Behzad Mohammadi 
said that the plan called 
GTPP would cost 545 
million dollars and 
was aimed at carrying 

out the value chain 
plan of Polypropylene 
production from natural 
gas.
Employing technical 
knowledge from 
Petrochemical Research 
and Technology Company, 
the plan will be built on 
a 54-acre ground in the 
Zagros Special economic 
zone and make 4,500 
jobs during construction 
phase, according to 
Mohammadi.
He also added that the 
plant, once completed, 
would be fed by 2,100,000 
Nm3 of natural gas, the 
major part of which will 

be supplied through the 
sixth cross-country gas 
pipeline and the rest 
through Ilam refinery 
station.
The plant will produce 
960,000 tons of 
petrochemical products 
annually in three phases: 
660,000 tons of Methanol 
from natural gas, 120,000 
tons of Propylene 
from Methanol, and 
eventually 120,000 tons 
of Polypropylene, as said 
by Mohammadi.
Iran has planned to 
increase its 950,000-ton 
Propylene production 
to around 4.5 million 

tons annual production 
through several plants 
under construction, 
including PDH in 
Salman Farsi, GTPP in 
Eslamabad-e Gharb, 
MTP in Deir Port, GTP 
in Amirabad Port, GTPP 
in Anzali Port, three 
MTP plants in Asaluyeh 
Propylene Park and PDH 
Pars also in Asaluyeh.
The investment by the 
Iranian government in 
Kermanshah province 
in recent years 
has had a tangible 
effect on decreasing 
unemployment rate, 
halving it in 3 years.

Iran unveils new COVID 
vaccine: 'Razi Covo-Pars'
Razi Vaccine and Serum Research Institute 
(RVSRI) unveiled its first injectable-inhaled 
vaccine of Covid-19 recombinant protein, "Rzai 
Covo-Pars", in the presence of the minister of 
agriculture on Sun.
Addressing the unveiling ceremony, the 
Iranian Minister of Agriculture Kazem Khavazi 
congratulated the nation for the scientific 
achievements against the coronavirus.
"The vaccine is made by a special team of Iranian 
doctors, pharmacists, veterinarians, and chemists 
at the Razi Institute, which fully complies with the 
instructions of the World Health Organization 
(WHO) and the Food and Drug Administration 
(FDA)," Khavazi said.
"This vaccine has been produced under the direct 
supervision of the Iranian Ministry of Health and 
in full cooperation with the Medical Equipment 
Department," he said, "We hope to successfully 
pass the 1st and 2nd-in-human trials."
RVSRI is known as one of the oldest and most 
reputed scientific centers in Iran.
This Institute began its activities in the year 1925 
by producing a vaccine against Rinderpest under 
the supervision of the Ministry of Agriculture. 
Rinderpest at the time had caused large casualties 
in the cattle population of the country, but the Razi 
institute team very rapidly took up the research 
and production of the Rinderpest vaccine.

Iran to Replace Point-
of-Sale Terminals with 
Smartphone Payment 
System
 Governor of Central Bank of Iran (CBI) 
Abdolnasser Hemmati said the county will soon 
replace payments via traditional Point-of-sale 
(POS) Terminals with Smartphone Payment 
System for shopping at stores.
He said the move is aimed at facilitating 
e-payments and better observing the health 
protocols during the coronavirus days.
“This method of payment is compatible with valid 
international standards and makes it possible, 
in a very secure manner, for customers to put the 
data of their bank cards into their mobile phones 
and make payments without using POS machines,” 
Hemmati said.
“Using mobile phones to make payments while 
shopping can not only facilitate payment for users, 
but also help observe the health protocols at a time 
of the coronavirus outbreak,” CBI Governor added.

Iran’s crude steel output 
hits 55-fold growth in past 
42 yrs.
Statistics of the Ministry of Industry, Mine and 
Trade indicate that Iran’s current crude steel 
production volume has registered a significant 
55fold growth as compared to the past 42 years.
The current production capacity of crude steel in 
the country stands at more than 38.2 million tons, 
showing a 55-fold hike as compared to the early 
years of victory of the Islamic Revolution in 1979.
According to the ministry, the current crude 
steel production capacity has hit a significant 68 
percent growth as compared to 2013.
In this regard, production capacity of steel 
products in the current year (started March 21, 
2020) hit 56.5 million tons, recording a 56fold 
percent hike as compared to 1978.
Meanwhile, production capacity of steel products 
has shown an eighty percent growth during the 
past seven years.

Iranian government broke ground 
on the fourth petrochemical plant in 
Kermanshah province, west of Iran, 
to show its determination to establish 
sustainable employment.

Iran invests 500$m in 4th 
petrochemical plant in Kermanshah
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Bad Checks Pile Up
The number of bad checks shot up in the 
month to Dec.20 reaching 893,000 or 
31.1% higher compared with a month 
earlier.
In value terms it was 233 trillion rials 
($970.8 million) indicating 5.6% hike on 
a monthly basis, the Central Bank of Iran 
reported. Bounced checks accounted for 
9.4% of the total number of checks and 
12.5% of the value of checks drawn during 
the period.
The unprecedented increase, among 
other things, could be explained by the 
large-scale business closures to contain 
the Covid-19 pandemic that has ruined 
livelihoods and economies across 
continents. 
Given that insufficient funds in the 
accounts of issuers was the main reason the 
checks were rejected, it appears that retail 

businesses are having difficulty securing 
funds both to keep functioning and meet 
their financial commitments.
To help protect businesses hammered by 
the deadly infection, , the CBI relaxed rules 
exempting checkbook holders from some 
rules governing bad checks. 
In a directive to banks, the regulator 
allowed those who had issued checks 
with non-sufficient funds and whose 
checks matured from Nov. 21 till Jan. 19 
to be exempt from penalties including the 
suspension of banking services and getting 
new checkbooks. 
In the reviewed period, 261,000 checks 
valued at 99 trillion rials ($412.5 million) 
bounced in Tehran Province, accounting 
for 9% and 11% in volume and value of 
drawn checks in the capital, respectively.
The ratio of bad checks to transacted 
checks in Kohgilouyeh-Boyerahmad 

Province was 17.6%, the highest among all 
provinces. Kurdistan was next with a ratio 
of 13.5%.
Lorestan came in third with the highest 
ratio of bad checks to transacted checks 
with 13.1%. Provinces with the lowest 
ratio were Gilan 6.6%, Mazandaran 7.8% 
and Golestan 8.2%.
Drawn Checks
According to the CBI, during the reviewed 
month the number of issued checks rose 
18% to reach 9.5 million.The overall value 
of drawn checks reached 1,859 trillion rials 
($7.74b) indicating 2.2% monthly decline.
More than 2.9 million checks valued at 893 
trillion rials ($3.72 billion) changed hands 
in Tehran Province during the month.
Tehran ranked first with the highest share 
of exchanged checks in volume and value 
accounting for 30.5% and 48% of all drawn 
checks.

The plant 
will produce 
960,000 tons of 
petrochemical 
products annually 
in three phases: 
660,000 tons of 
Methanol from 
natural gas, 
120,000 tons 
of Propylene 
from Methanol, 
and eventually 
120,000 tons of 
Polypropylene, 
as said by 
Mohammadi.



A y a t o l l a h 
Khamenei said Iran 
will in the first place 
verify whether 
the sanctions are 
lifted in the right 

way and then return to its 
commitments under the 2015 
nuclear deal.
This is the definite policy of 
the Islamic Republic which all 
Iranian officials unanimously 
hold, the Leader said.
The Supreme Leader made the 
remarks on Sunday when he 
received a group of Air Force 
commanders and staff.
The event is held every 
year on the occasion of the 
historical meeting of the 
Islamic Republic Army Air 
Force personnel with Father 
of the Islamic Revolution 
and Founder of the Islamic 
Republic the late Imam 
Khomeini on February 8, 1979. 
The meeting had a significant 
role in giving new impetus to 
the Islamic Revolution.
With regards to the COVID-19 
pandemic, the event is held 
with full implementation of 
health protocols.
Ayatollah Khamenei said 
that the oath allegiance 
extended by Iran’s pre-Islamic 
Revolution Air Force (so-
called Homafaran) to Imam 
Khomeini just 3 days before 
the victory of the revolution 
was a significant astonishing 
move and a main contributing 
factor in the victory of 
revolution which proved the 
US miscalculation.
The Supreme Leader 
underlined that continuation 
of the movement of the 
Revolution requires people's 
persistent presence at the 
scene, non-stop work and 

struggle, union in expression 
among authorities, belief in 
the divine promise, and  a surge 
in the components of national 
power in action.”
Ayatollah Khamenei described 
the recent scandalous events 
in the United States and the 
collapse of the administration 
of its former President Donald 
Trump as a sign of the decline 
of US credit, power, social and 
political order.
Mentioning recent remarks by 
the European and American 
authorities on US sanctions 
and the JCPOA, informally 
known as the Iran deal, he 
added, “Americans and 
Europeans have no right to set 
out conditions because they 
have violated their obligations 
under the JCOPA. The Islamic 
Republic of Iran is the party 
that can lay down conditions, 
because of its compliance with 
commitments.”
“Iran will come back to 
compliance with the JCPOA 
when the US removes all 
sanctions in action not in 
words or on the paper. And 
the sanctions removal will 
be verified by Iran. This is the 
definite policy of the Islamic 
Republic of Iran, agreed upon 
by all authorities; no one 
would infringe it,” the Supreme 
Leader underlined.
Iran will come back to 
compliance with the JCPOA 
when the US removes all 
sanctions in practice, not in 

words or on the paper, the 
Leader said.
"And this removal of sanctions 
has to be verified by Iran. 
This is the definite policy of 
the Islamic Republic of Iran, 
agreed upon by all authorities; 
no one would infringe it,” the 
Supreme Leader underlined.
Iran’s commander-in-chief 
described the Air Force oath 
of allegiance to the late Imam 
Khomeini on February 8, 1979, 
as one of those days which 
belongs to Allah, and said 
“Separation of an important 
part of [the Shah’s] military 
and their joining Imam 
Khomeini and the people was 
like a miracle; because the 
Shah’s regime mainly relied 
on military and SAVAK (its 
intelligence apparatus) and 
they finally got blows from 
where they never imagined.”
Ayatollah Khamenei 
mentioned the strange 
miscalculation made by the 
Democrat government of the 
US at the time in evaluating 
the situation in Iran, stating, 
“Americans were very much 
hopeful of the royal military 
and they had planned a coup, 
according to certain reports, 
to arrest leaders and pioneers 
of revolution and prevent the 
decline of the (Shah) regime 
by use of widespread violence 
against people; however, 
one of the factors that foiled 
their Satanic plot was the 
movement by the Air Force on 

February 8.”
Emphasizing that the US 
miscalculation of Iran’s 
situation is still ongoing 
and they have no truthful 
understanding of the Iranian 
nation, the Supreme Leader 
of Islamic Revolution went 
on to say, “An example of the 
miscalculation was seen in 
2009 insurrection, when 
the US Democrat president 
backed the insurgence, under 
the illusion that they would 
finish it up.”
Ayatollah Khamenei named 
the unprecedented sanctions 
aiming at subduing Iran 
among other examples of US 
miscalculations, articulating, 
“one of the very number one 
idiots had said two years ago 
that they would celebrate 
2019 New Year’s Eve in Tehran. 
That person has now gone to 
the ash heap of history and his 
boss has been kicked out of the 
White House scandalously. 
But the Islamic Republic of 
Iran, by the grace of God, is still 
standing in pride.”
Noting that one should not 
oversimplify the foes in spite of 
their faulty calculation system, 
he said: “There were other 
factors involved in the victory 
of Islamic Revolution, which 
are working and struggle, 
people’s presence in the scene 
and their faith in the necessity 
of this presence, confidence 
in God’s promise and counter 
plotting.”

 Iran to begin COVID-19 
vaccination on Tuesday, 
health minister
Iran is going to begin COVID-19 vaccination as of 
Tuesday, Minister of Health Saeed Namaki said on 
Sunday.
The top priority groups of people for vaccination 
are doctors and nurses working at intensive care 
units of the hospitals, the minister said.
Namaki said that Iran has chosen and imported one 
of the least harmful and less dangerous vaccines 
after assessing the most credible vaccines available.    
Iran insisted from the very beginning that it imports 
a vaccine only if the vaccine has already undertaken 
the third phase of its human trial, while some of the 
regional countries did not do so, the minister said.
Iran has also bought some 16.8 million doses of 
COVID-19 vaccine from COVAX for vaccination of 
8.4 million people, he said, however noting that 
more vaccines are still needed to be imported.
Russian Scholar: Tehran, 
Moscow keen on long-term ties
 Moscow State University professor Alexander 
Palishok said Iran and Russia are determined 
for developing long-term cooperation based on 
mutual interests.
Speaking to IRNA in Moscow, Palishok said despite 
some predictions, Iran and Russia have accelerated 
cooperation in time of COVID-19 pandemic 
and officials are now more eager to promote 
cooperation in the Caspian Sea region.
He referred to two Iranian delegations' visit 
to Russia as an important sign of the resolve to 
develop cooperation and strategic partnership 
between Iran and Russia.
He noted that by joint venture investment in 
manufacturing 'Sputnik V' vaccines, Iran showed 
its confidence in Russia.
Palishok, an Iranologist, said that he has made 
efforts for creating a real image of Iran in Russia 
and has welcomed enhanced cooperation between 
two countries.
Elsewhere in his Remarks, the Russian scholar 
hailed Iranian and Russia parliaments role for 
raising ties.
Iran-Russia-Turkey cooperation caused failure 
for terrorists sponsored by the West, he said 
adding that Iran and Russia can play key role in 
establishing stability and security in the Persian 
Gulf and fighting terrorism in neighboring states 
especially Afghanistan and reinforcing Kabul 
central government.
He reiterated that cooperation between two 
countries will guarantee stability in the Middle East 
and can prevent US destructive role in the region.
Earlier, Iran's Ambassador to Moscow Kazem Jalali 
said by the next two weeks, the second cargo and 
by February 28, the third cargo of Sputnik V will 
be delivered to Iran, adding that the process will 
continue every two weeks and every month.

Leader urges US to lift all sanctions 
against Iran in practice  

Supreme Leader of the Islamic Revolution 
Ayatollah Seyyed Ali Khamenei said on 
Sunday that if the American officials have 
to fully lift the sanctions imposed on Iran 
in practice if they want Iran to return to its 
nuclear commitments.

Politics
Monday ,February 8 , 2021, No. 715

ISFAHAN
NEWS 05

News

Iran will respond ‘definitely’ to any 
Israeli threat: Envoy
Warning on the provocative, warmongering statements by the 
Zionist Regime, Iranian Ambassador and Permanent Representative 
to the UN Majid Takht Ravanchi said that Iran would respond 
‘definitely’ to any threat or wrong action by the usurper regime.
In a letter to the United Nations Secretary-General Antonio Guterres 
and the Security Council president, Takht Ravanchi said, “the Israeli 
Regime has recently not only doubled down on its provocative, 
warmongering statements against the Islamic Republic of Iran, but 
has also been planning to carry out its belligerent threats against 
Iran.”
“The most recent example of such threats is the remarks made by 

Israeli military chief of staff on January 26, 2021, in which, in addition 
to frivolous claims on Iran’s peaceful nuclear program, he also said 
that Israeli armed forces are preparing a number of operational 
plans, in addition to those already in place, to develop them for 
the next year, because these plans ‘need to be on the table’,” Takht 
Ravanchi added.
“These threats are in grave breach of chapter 2 the U.N. Charter and 
necessitates proportionate answer from the world community, given 
the dark history of the Israeli Regime’s striking the countries in the 
region,” the Iranian envoy went on to say.
Warning on any military adventure-seeking against the Islamic 
Republic of Iran by the Israeli Regime, he also stated, “We are entitled 
to self-defense and respond definitely to any threat or wrong action 
by the Israeli Regime.”

“It is totally obvious that the 
Israeli Regime must shoulder 
full responsibility for the 
consequences of its unbridled, 
wrong actions,” he underlined.
Iranian envoy also noted that 
the Security Council, as a body 
mainly in charge of international 
peace and security, must confront 
Israel’s destabilizing, warmongering 
actions and make the regime avoid its 
dangerous plans against the region.
Takht Ravanchi urged that his letter be registered as a Security 
Council document.

The Supreme 
Leader 
underlined that 
continuation of 
the movement of 
the Revolution 
requires people's 
persistent 
presence at the 
scene, non-
stop work and 
struggle, union 
in expression 
among 
authorities, 
belief in the 
divine promise, 
and  a surge in 
the components 
of national 
power in action.”
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Biden's 
Homeland 
Security Czar 
Vows to Fight 
Domestic 
Terrorism
The US Homeland 
Security chief, 
Alejandro Mayorkas, 
who last week became 
the first Latino and 
immigrant to hold 
the post, on Saturday 
reaffirmed his resolve 
to fight domestic 
terrorism, one of the 
greatest threats to the 
United States.
Mayorkas, who served 
as US deputy secretary 
at the Department of 
Homeland Security 
(DHS) under president 
Barack Obama, was 
sworn after the deadly 
Jan. 6 riot at the US 
Capitol by supporters 
of outgoing Republican 
president Donald 
Trump.
“To see the 
insurrection, to see 
the horrific acts of 
Jan. 6 were not only 
personally devastating, 
but ... that created in 
me a commitment to 
redouble our efforts 
to fight hate and 
to fight one of the 
greatest threats that 
we face currently 
on our homeland, 
which is the threat of 
domestic terrorism,” 
Mayorkas told CNN in 
an interview that aired 
Saturday evening.
Mayorkas also said the 
Biden administration 
was working with “due 
urgency” on efforts to 
end a Trump-era policy 
known as the Migrant 
Protection Protocols 
(MPP), which forced 
more than 65,000 
asylum seekers back 
to Mexico to wait for 
US immigration court 
hearings, Reuters 
reported.
“We are looking at that 
as recently as earlier 
today,” he said. “The 
urgency of that also 
cannot be overstated.”
When asked about 
recent alleged hacks 
by Chinese and 
Russian groups of US 
government computer 
systems, Majorkas said 
the administration 
was working with 
Congress to see what 
additional funding 
could be provided to 
enhance the security of 
federal infrastructure 
and information 
systems, as well as 
through public-private 
partnerships.
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US, EU speed up JCPOA talks after 
Iran ultimatum
The United States and the European Troika have accelerated 
their attempts to pave the way for returning to the Iran nuclear 
deal amid approaching ultimatum for lifting sanctions against 
the Islamic Republic.
Based on Iran's Law on Strategic Action to Lift Sanctions and 
Protect the Interests of the Iranian Nation, the European 
and American powers are expected to reset the Joint 
Comprehensive Plan of Action (JCPOA) into its correct path 
and abide by their promised commitments under the deal.
The European Troika consists of the European Commission 
(EC), the European Central Bank (ECB) and the International 
Monetary Fund (IMF).
Foreign ministers from the US, Germany, France and Britain 
held a virtual meeting on Friday, negotiating on Iran and its 
nuclear agreement. There is little information about the details 
of the session. An official with the UK's Foreign, Commonwealth 
and Development Office had told a UK newsapaper, Daily 

Telegraph, that Europe welcomes US return to multilateral 
approach.After two years of inability in implementing its 
commitments, Europe sees the victory of Joe Biden in the 2020 
US presidential election as a proper opportunity to revive the 
JCPOA.The upgrading of economic ties with Iran, maintaining 
financial channels for exchanging money, continuation oil and 
gas condensates exports as well as sea, air, railway and road 
transportations were among parts of commitments that the 
European Union and the US should comply with, but they did 
not abide by their obligations.
A European diplomat told IRNA that the green continent could 
not amend damages inflicted by US sanctions on Iran.
European Commission spokesperson for Foreign Affairs 
Peter Stano says the EU is trying to find a way to return the US 
to the JCPOA. He noted that this is not a easy job, adding that 
diplomacy and joint efforts will pave the ground for return to 
the deal.The Biden administration put forward preconditions 
for returning to the JCPOA, urging Iran to carry out all its 
commitments before the US decides to come back to the accord.
US State Department spokesman Ned Price said that the White 

House 
is negotiating with the US 

Congress as well as partners and allies of the United 
States on Iran nuclear deal, noting that there have not yet been 
any discussion with the Iranian side, anticipating that there 
would not be any step forward until Iran takes preliminary 
steps.

News



Iranians Warned of 'Gradual Rise' in Coronavirus 
Cases in Days Ahead
Spokesperson for Iran’s National Coronavirus Headquarters Alireza Raisi warned 
people on Saturday of a gradual rise of COVID-19 cases in certain provinces.
Raisi said the number of “orange” cities has doubled, though there are no “red” cities 
in the country at the moment.Based on a national classification of cities in terms of the 
severity of and prevalence of the disease, “red” cities are the highest-risk ones followed 
by “orange” and “yellow” cities respectively.He urged people to keep observing the health 
protocols and avoid social gatherings to help contain the spread of the virus.The official further said that the 
first batch of COVID-19 vaccines has arrived in the country, adding that vaccination procedures will soon begin 
based on priorities.He said a fourth surge of the disease could be warded off with that vaccination to help people 
have a happy New Year (in March).

Iran’s president 
said his cabinet is 
working on a new 
budget bill after the 
Parliament rejected 
the previous 
one, cautioning 
the lawmakers 
that delays and 
bickering amid 
the economic war 
would only damage 
the economy.
Speaking at a 
Sunday session of 
the Administration’s 
E c o n o m i c 
C o o r d i n a t i o n 
H e a d q u a r t e r s , 
President Hassan 
Rouhani said the 
cabinet will submit 
a revised bill on the 
next year’s national 
budget to the 
Parliament as soon 
as possible.
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GOP Lawmaker Urges 
Biden to Keep US 
Embassy in Jerusalem 
al-Quds
US President Joe Biden was 
urged by a top GOP senator to let 
the country’s embassy remain 
in Jerusalem al-Quds after it was 
moved there from Tel Aviv in 2018.
Tennessee Republican Sen. Bill 
Hagerty on Saturday wrote a letter 
to Biden, urging him to publicly 
confirm that he is not planning to 
return the embassy to Tel Aviv. 
The letter was sent a day after 
White House spokeswoman Jen 
Psaki Refused to say whether the 
Biden administration agrees with 
the move, vowing to follow up on 
the matter."This is not a difficult 

question and should not require 
any deliberation," Hagerty claimed. 
"In order to correct the discrepancy 
that unfortunately now exists 
between our two branches 
of government and send an 
unequivocal message to our allies 
in Israel, I urge you to confirm—
immediately and publicly—that 
your Administration will continue 
to implement U.S. law and maintain 
the American Embassy’s location in 
Jerusalem."
Other Biden administration 
officials have previously been 
pressed to take a stance on the 
issue. 
Trump in May 2018 moved the US 
embassy from Tel Aviv to the Holy 
city, which Palestinians consider 
as the capital of their future state.
The former president sparked 

controversy by officially 
recognizing Jerusalem al-Quds as 
the Israeli ‘capital’ in December 
2017.
Israel lays claim to the entire 
Jerusalem al-Quds, but the 
international community views the 
city’s eastern sector as occupied 
territory and Palestinians consider 
it the capital of their future state.
United Nations Security Council 
Resolution 478, adopted on August 
20, 1980, prohibits countries from 
establishing diplomatic missions in 
Jerusalem al-Quds.
Palestinians, who seek an 
independent state in the occupied 
West Bank and Gaza, with East 
Jerusalem al-Quds as its capital, 
have condemned the US pro-Israel 
agenda.

Vitamin B12 deficiency
A vitamin B12 deficiency is thought to be one of the 
leading nutrient deficiencies in the world. Vitamin 
B12 benefits your mood, energy level, memory, heart, 
skin, hair, digestion and more. 
Symptoms of a vitamin B12 deficiency
Symptoms of a vitamin B12 deficiency can include: 
•Constantly feeling tired or chronic fatigue
•Muscle aches and weakness
•Joint pain
•Difficulty breathing or shortness of breath
•Feeling dizzy
•Poor memory
•Inability to concentrate well
•Mood changes, like increased depression and anxiety
•Having abnormal heart problems, such as 
palpitations
•Poor dental health, including bleeding gums and 
mouth sores
•Digestive problems like nausea, diarrhea or 
cramping
•A poor appetite
•A more serious deficiency can also cause a form of 
anemia called pernicious anemia, a serious condition 
that can cause memory loss, confusion and even long-
term dementia
Since animal foods are usually the best sources of 
vitamin B12, those who follow a vegan diet and don’t 
eat any animal products are also most likely to have 
a deficiency. Therefore, both older adults and plant-
based eaters are advised to take a daily vitamin B12 
supplement. 
Adults over 50 are also at risk 
As you age, the stomach produces less acid, and 
stomach acid is key for B12 absorption, says 
Middleberg. About one in 31 adults over 50 are 
deficient, Older individuals also often have poorer 
appetites and food intakes, and they may be on 

medications (such as heartburn meds) that can 
further reduce stomach acid levels. In fact, some 
seniors actually lose the ability to absorb vitamin B12 
from food at all, and must get it via supplements or, if 
the deficiency is severe, injections.
Compared to other vitamins, you don’t need a very 
large amount of vitamin B12 — but you do need to 
replenish our supply just about every single day. B 
vitamins are water-soluble and flushed out of the 
body somewhat easily, so to maintain levels of the 
recommended amount within our bloodstream and 
prevent a vitamin B12 deficiency, we need to eat food 
sources of B vitamins often.
Vitamin B12 can be taken in tablet form, in drops that 
you place under on the tongue or in oral spray form. 
Sometimes seniors do better with drops and oral 
spray forms of vitamin B12 because they have trouble 
absorbing the vitamin from the stomach.
Because vitamin B12 is a water-soluble vitamin, the 
body has the ability to flush out (through our urine) 
any excess that it doesn’t need. As a result, vitamin 
B12 is considered safe and non-toxic, although it’s 
still always best to stick to the recommended amount 
and not take large doses of any supplement without 
consulting with a doctor first.
Vitamin B12 Benefits
Helps Maintain Energy Levels
Vitamin B12 benefits your metabolism because it’s 
needed to convert carbohydrates into useable glucose 
in the body. Glucose from carbohydrate foods is used 
as a form of energy, so this is the reason why people 
with vitamin B12 deficiencies often experience 
fatigue.
Prevents Memory Loss and Lowers Risk of 
Neurodegenerative Disease
A vitamin B12 deficiency may cause various 
neurologic and psychiatric disturbances. 
Boosts Mood and Helps the Nervous System to 
Properly Function [h3]
One of the most researched vitamin B12 benefits is 
its ability to help in healthy regulation of the nervous 
system, including reducing such mood disorders as 
depression and anxiety.
Plays a Role in Maintaining Heart Health
Vitamin B12 benefits cardiovascular health in 
several ways, which is important considering the 
fact that heart disease is currently the number one 
cause of death worldwide. Vitamin B12 helps to 
reduce elevated homocysteine levels, which is now 
considered a major risk factor for heart disease.

 According to him, if Russia’s Sputnik V or 
the Chinese vaccine are registered in the 
EU, Austria "definitely will try to provide 
the productional capacities of the suitable 
national companies to produce Russian or 
Chinese vaccines." "Just like in the case of 
producers from other countries," Kurz said, 
quoted by the Austria Press Agency.
The chancellor pointed out that "this is about 
getting the safest vaccine as soon as possible, 
regardless of who developed it."
Kurz has stated that he is ready to get 
inoculated with the Russian or Chinese 
vaccine if they are approved in the EU.
"Yes, if the vaccines are registered in Europe," 
Kurz said, answering a question on whether 
he is ready to get Russia’s Sputnik V vaccine 

or a Chinese vaccine.
"When it comes to vaccines, what matters is 
efficiency, safety and quick access, and not 
geopolitical strife," Kurz stressed, quoted by 
the Austria Press Agency.
Kurz also criticized the slow bureaucratic 
work of the European Medicines Agency 
(EMA) on approving new vaccines.
On February 2, the Austrian Health Ministry 
said in response to a question by TASS that 
Austria currently can satisfy its own needs 
for a vaccine against the novel coronavirus, 
but is ready to research the possibility 
of using additional vaccines if such are 
registered in the European Union.
In November 2020, Austrian Chancellor 
Sebastian Kurz excluded a possibility of using 
the Sputnik V vaccine in his country because 
the Austrian side has contractual obligations 
with European suppliers. Inoculation against 
the coronavirus in Austria was launched 
in December 2020 using the vaccines 
developed by Pfizer and BioNTech, as well as 
Moderna. Later, Vienna expects deliveries of 
a vaccine by AstraZeneca.

Orthopedic shoes Austria Ready to Produce Russian, Chinese 
Vaccines If Approved by EU: Chancellor

Austria is ready to produce Russian and Chinese COVID19- 
vaccines if they are registered by the European Medicines 
Agency (EMA), Austrian Chancellor Sebastian Kurz said 
in an interview with the Welt am Sonntag newspaper 
published on Sunday.

There’s no denying it – orthopedic shoes will make your 
feet feel good. Not only will wearing those help you to avoid 
injuries now, but down the road you will thank yourself 
for making the smart choice to invest in a pair! Long ago, 
orthopedic shoes weren’t the most attractive looking 
footwear However, they still provided many valuable 
benefits to the wearer. Nowadays, you can find orthopedic 
shoes in fashionable styles. That means there’s no excuse 
not to take proper care of your feet!

Kurz also 
criticized 
the slow 
bureaucratic 
work of the 
European 
Medicines 
Agency (EMA) 
on approving 
new vaccines.

Vitamin B12 
benefits your 
metabolism 
because 
it’s needed 
to convert 
carbohydrates 
into useable 
glucose in 
the body. 
Glucose from 
carbohydrate 
foods is used 
as a form of 
energy, so this 
is the reason 
why people with 
vitamin B12 
deficiencies 
often 
experience 
fatigue.



علت گرانی خیار
رئیس اتحادیه ملی محصولات کشاورزی علت گرانی خیار را سرمازدگی جالیزهای خیار در جیرفت کرمان عنوان 

کرد و همچنین خبر داد که از دو هفته آینده تولید به روال عادی باز می گردد و قیمت ها نیز کاهش می یابد.
سید رضا نورانی در پاسخ به این سوال که چرا خیار در روزهای اخیر با افزایش قیمت چشمگیری مواجه شده 
است، گفت: علت کمبود خیار در سه هفته گذشته و سیر صعودی قیمت آن در بازار  سرما و طوفان شدید در  

منطقه جیرفت کرمان است که به جالیزها و گلخانه های خیار آسیب وارد کرده و بوته های خیار با سرمازدگی 
مواجه شده اند.

وی ادامه داد: معمولا در زمستان جیرفت کرمان مرکز تولید خیاربوته ای، جالیزی و گلخانه ای است که سرما باعث کاهش 
تولید شد.

رئیس اتحادیه ملی محصولات کشاورزی اضافه کرد: در دو هفته آینده شرایط تولید به روال عادی باز می گردد و قیمت خیار نیز کاهش 
می یابد. همچنین خیار گلخانه های ورامین نیز وارد بازار خواهند شد.

وی در پاسخ به این  سوال که برخی صادرات را علت افزایش قیمتها  می دانند و آیا صادرات در افزایش قیمت خیار تاثیر گذاشته است یا خیر؟ 
گفت: تنها یک نوع خیار خاصی که مصرف داخلی ندارد صادر می شود. از طرفی صادرات آنقدر مویرگی است که هیچ تاثیری در بازار داخلی ندارد.

خبر ویژه همتی: کارت های بانکی آماده خداحافظی می شوند
بانک مرکزی به منظور ایجاد تسهیل در پرداخت های الکترونیکی، به زودی از پروژه استفاده از 
موبایل برای انجام تراکنش های خرید در فروشــگاه ها و لذا حذف تدریجی استفاده از فیزیک 

کارت خرید را رونمایی می کند.
عبدالناصر همتی رییس کل بانک مرکزی در صفحه شخصی اینســتاگرام خود نوشت: بانک 

مرکزی، به منظور ایجاد تسهیل در پرداختهای الکترونیکی، به زودی از پروژه استفاده از موبایل 
برای انجام تراکنش های خرید در فروشگاه ها و در نتیجه حذف تدریجی استفاده از فیزیک کارت 

خرید را رونمایی می کند.
این روش پرداخت، با اســتاندارد های معتبربین المللی سازگار می باشــد و به صورتی کاملا امن، این امکان 

رافراهم می سازد که مشتریان بانکها بتوانند با  وارد کردن مشخصات کارت های خود به درون موبایل، بدون تماس باکارتخوان، 
تراکنشهای لازم را انجام دهند.

انجام تراکنشهای خرید، با اســتفاده از موبایل، علاوه برســهولت کاربری می تواند در رعایت پروتکل های بهداشتی در شرایط 
کرونایی مفید و مؤثر باشد.

یلدا توکلی
گـــزارش

ISFAHAN
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۱۰ طرح تفصیلی 
و سه طرح جامع 

شهری در مرحله 
تحویل مدارک و 
ابلاغ، قرار دارند. 

سه طرح تفصیلی 
و چهار طرح جامع 
ابلاغ شده ، ۱۱ طرح 
تفصیلی در مرحله 

اتمام و ارائه به 
کمیسیون ماده پنج 
جهت تصویب بوده 

و ۴۲ طرح در مرحله 
تهیه است

اقتصاد ایران
۰7
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بیت کوین
یکه تاز بازار رمز ارزها

سی ان بی سی نوشــت: بیت کوین 
برخلاف بسیاری از ارزهای دیجیتالی 
موفق به حفظ روند صعودی خود شد.

بیشتر ارزهای دیجیتالی پس از ثبت 
ســه صعود متوالی با افزایش فشار 
عرضه مواجه شــدند بــا این حال 
بیتکوین موفق شد تا خود را در کانال 
۳۹ هزار دلاری تثبیت کند و بسیاری 
از معامله گران معتقدند باقی ماندن در 
این سطح باعث افزایش بیشتر ارزش 

این ارز خواهد شد. 
 با افزایش مقبولیت رمزارزها، شهردار 
شهر میامی آمریکا از امکان پرداخت 
حقوق کارکنان سازمان متبوعش با 
بیت کوین خبر داده است. پیش از این 
نیز ایلان ماسک به تمجید از بیتکوین 
روی آورده و در اظهار نظر کم سابقه 
ای گفته است فکر می کند بیتکوین به 
زودی به مقبولیت عمومی گسترده ای 
خواهد رسید. وی بیتکوین را ابتکاری 
بســیار خوب خوانده کــه آن را دیر 

کشف کرده است.
هند که بــه دلیل جمعیــت بالای 
خود یکی از بازارهای اصلی ارزهای 
دیجیتالی در جهان محســوب می 
شود در حال بررســی طرحی است 
که در صورت تصویب آن در مجلس، 
خرید و فروش بیتکوین و سایر ارزهای 
دیجیتالی را ممنوع اعلام و دولت را 
موظف می کند تــا چارچوبی برای 
توسعه ارز دیجیتالی ملی این کشور 
فراهم کند. ممنوعیت پیشــنهادی 
شــامل تمــام ارزهــای دیجیتالی 
خصوصی می شود مگر موارد خاصی 
که بانک مرکزی هنــد ادامه قانونی 
باقی ماندن معاملات آن ها را ضروری 

تشخیص دهد.  
 مجموع ارزش بــازار جهانی ارزهای 
دیجیتالــی در حال حاضــر ۱۰۶۲ 
میلیارد دلار برآورد می شود که این 
رقم نســبت به روز قبل ۳.۲ درصد 
بیشتر شده است.  ری دالیو- میلیاردر 
مشهور آمریکایی با بیان اینکه حفاظت 
از مشتریان در برابر ارزهای بی پشتوانه 
مساله مهمی اســت گفت: سرمایه 
گذاران در ارزهای دیجیتالی باید این 
را بدانند که با یک بازار بسیار پرریسک 
طرف هستند و از دست دادن همه یا 
بخش بزرگی از سرمایه شان در این 
بازارها با توجه به نوسانات زیاد چیز 

خیلی عجیبی نیست.  

ایسنا
خـــبـــر
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علیرضــا قاری قــرآن 
مدیرکل راه و شهرسازی 
اســتان اصفهان با بیان 
اینکــه ایــن اداره کل 
در راســتای توســعه 
متوازن، نظارت و تعیین 
تکلیف حوزه طرح های 
تفصیلی شــهرهای استان را برعهده 
دارد اظهار کرد: عوامل متعددی در 
توسعه پایدار شهرها دخیل هستند 
که یکی از مهم ترین شاخص ها بحث 
توزیع عادلانه امکانات و ظرفیت های 
توســعه ای در شهر اســت لذا عدم 
تحقق این امر سبب بروز مشکلات، 
ناهنجاری هــا و نارضایتی هــا در 
بخشی از شهر می شــود که می تواند 
آسیب های مختلفی را در پی داشته 

باشد.
وی افزود: از ســوی دیگــر؛ یکی از 
عواملی که توســعه نامتوازن شهری 
را در پی دارد وجود تخلفات مختلف 
شهری همچون ســاخت و سازهای 
بدون پروانه، تغییــر کاربری، تبدیل 

و تفکیک هــای غیر مجــاز و بدون 
کارشناســی، گودبرداری هــای غیر 
اصولی و انجام ساخت و سازها بدون 
رعایت اصول ایمنــی و حفاظت در 
حین اجرا است که با جدیت تمام در 
تلاش هســتیم راه را بر این تخلفات 

ببندیم.
مدیرکل راه و شهرســازی اســتان 
اصفهان با اشــاره به اینکه توســعه 
متوازن روستاها و شهرها از الزامات 
توســعه در حوزه هــای اقتصادی، 
اجتماعی، فرهنگی و حتی سیاســی 
است اذعان داشت: روستاها همواره 
مرکز و قطب تولید بــوده اند لذا اگر 
رشد و توسعه نداشته باشند با پدیده 
مهاجرت و حاشــیه نشــینی مواجه 

خواهیم بود.
وی تصریح کرد: ثبات شهر و روستا 
در کنار یکدیگر ضرورتی انکارناپذیر 
و عامل توقف مهاجرت است. در این 
میان توســعه یک جانبه شهر و عدم 
توجه به تمام عناصر توسعه ای منجر 
به بــروز ناهمگونی در شــهر و عقب 
افتادگی در حــوزه های مختلف می 
شــود و فضای شــهری را به کانونی 
از مشــکلات مختلف تبدیل خواهد 
کرد لذا در بحث توسعه باید به تمام 
جوانب آن توجه شــود. قاری قرآن با 
بیان اینکه استان اصفهان با دارا بودن 
۱۰۷ شهر از اهمیت بالایی در حوزه 

شهری برخوردار است گفت:  به لطف 
خدا در ایام مبارک دهه فجر تکمیل 
و شــروع پروژه طرح تفصیلی عمده 

شهرها رو در پیش خواهیم داشت.
وی افزود: در پایان ســال همه همت 
براین اســت که تمامی شهرهای ما 
دارای طرح تفصیلی و یا طرح جامع 
باشند تا براین اساس شاهد اتفاقات 
بعدی در راســتای توســعه متوازن 
شهرها باشیم. همچنین با تهیه طرح 
تفصیلی شــهرها و تدوین جزئیات 
در اجــرا طرح هــای جامع شــاهد 
کاهش آمــار قابل توجــه مراجعات 
به کارگروه هــای تخصصی در آینده 

خواهیم بود.
مدیرکل راه و شهرســازی اســتان 
اصفهان بــا بیان اینکــه پیش بینی 
می شود تا سال ۱۴۰۲ همه شهرهای 
اســتان از طرح جامــع، تفصیلی و 
مصوب برخوردارشوند اذعان داشت: 
۱۰ طرح تفصیلی و ســه طرح جامع 
شــهری در مرحله تحویل مدارک و 
ابلاغ، قرار دارند. ســه طرح تفصیلی 
و چهار طرح جامع ابلاغ شــده ، ۱۱ 
طرح تفصیلی در مرحله اتمام و ارائه 
به کمیسیون ماده پنج جهت تصویب 
بوده و ۴۲ طرح در مرحله تهیه است.

وی تهیه طرح جامع با رویکرد نوین 

در اصفهان را یکــی دیگر از اقدامات 
انجام شــده در این اداره کل عنوان 
کــرد و گفت: به دلیــل اینکه همراه 
انتقاداتی به طرح های جامع ســنتی 
وجود داشت. استان اصفهان به عنوان 
نخستین استان در کشــور اقدام به 
تهیه طــرح جامع با رویکــرد نوین 

به صورت پایلوت در کشور کرد.
قاری قــرآن افزود: اســتان اصفهان 
به عنوان نخســتین کلان شهر کشور 
در حال تهیــه طرح جامع شــهر با 
رویکرد مشــارکتی است. در رویکرد 
جدید برخلاف گذشــته طرح، تنها 
توسط یک مشــاور تهیه نمی شود و 

برای نخســتین بار در رویکرد جدید 
طرح جامع با مشارکت مردم و همه 

ذی نفعان تهیه می شود.
وی خاطرنشان کرد: مطالعات مرحله 
اول تهیه طرح جامع شهر اصفهان با 
رویکرد نوین به عنوان اولین پایلوت 
کشوری اتمام یافته و مشاورِ مرحله 
دوم درحال ارزیابی و انتخاب است. 
همچنین تهیه طــرح جامع نطنز با 
رویکرد نوین به عنوان دومین پایلوت 
کشــوری در مرحله اول، قرار دارد. و 
طرح جامع نایین با رویکرد بازآفرینی 
شهری و حفاظت از بافت تاریخی در 

مرحله تهیه است.

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان: 

قطار توسعه شهری از روستا می گذرد
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان با بیان اینکه 
موضوع توســعه متوازن و توزیع عادلانه امکانات یکی 
از شاخص های اصلی توسعه پایدار در شهر است گفت: 
در دیار نصف جهان می کوشیم روی ریل توسعه متوازن 

حرکت کنیم. 

بازار

قیمت مرغ کاهش نیافت
نایب رئیس کانون سراسری مرغداران گوشتی از افزایش حدود هزارتومانی قیمت مرغ در روزهای اخیر خبر داد.

حبیب اسدالله نژاد از افزایش حدود هزار تومانی قیمت مرغ در بازار خبر داد و گفت: قیمت هر کیلوگرم مرغ زنده ۱۷ هزار 
تومان و قیمت هر کیلوگرم مرغ گرم آماده طبخ نیز ۲۴ هزار تومان است.

وی افزایش تقاضا را یکی از دلایل رشد قیمت مرغ در روزهای اخیر عنوان و اضافه کرد: یکی از دلایل دیگر این است که 
قیمت مرغ به توجه به افزایش نرخ مؤلفه های تولید در همین حدود است.

این فعال بخش خصوصی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به عدم رفع مشکل امکان تخصیص نهاده مرغداران به 
کارخانجات خوراک دام جهت تأمین دان مرغدارانی که دان آماده استفاده می کنند در سامانه بازارگاه گفت: کوتاهی و 
قصور در ایجاد امکان تخصیص نهاده به کارخانجات توسط مرغدار قابل قبول نیست و فکر نمی کنم که این مساله ناشی از 

عدم توانایی برنامه نویسی باشد بلکه بحث کوتاهی یا شیطنت در این میان مطرح است.
اسدالله نژاد با بیان اینکه در شرایط فعلی مرغدار نمی تواند سهمیه نهاده خود را از طریق بازارگاه به کارخانجات تخصیص 

دهد و خوراک آماده تحویل بگیرد، افزود: این کار باعث افزایش هزینه های تولیدکنندگان می شود.
وی تصریح کرد: این در حالی است که بعد از خرید نهاده توسط مرغدار، لیست کارخانجات فعال می شود و مرغدار می تواند 
نهاده ای را که خریداری کرده به کارخانجات تحویل دهد. اما در این حالت دیگر کارخانجات قبول نمی کنند که نهاده را با 
نرخ مصوب بخرند و دان را به قیمت مصوب تحویل تولیدکننده بدهند. بنابراین باید قیمت جدیدی برای نهاده و به تبع آن 

برای دان آماده تعیین شود که این روند هزینه اضافی برای مرغدار دارد.

خودرو

کارنامه
گـــزارش

با بدفروش ترین ماشین های 
زیر ۳۰۰ میلیون آشنا شوید

بازار خودرو ایران طی یکی 
دوسال گذشــته، همواره 
درگیر تورم شــدید بوده 
است و در شرایط تورمی هم فروختن کالاها چندان 
سخت نیست، چرا که اغلب مشتریان با آگاهی از 
ضرر خرید دیرهنگام، دل به دریا زده و هر کالایی را 
برای حفظ سرمایه خود خریداری می کنند، اما طی 
یکی دو ماه گذشته که روند بازار به سمت کاهش 
قیمت تغییر کرده است، شاهد چرخش به سمت 
رکود سنگین در بازار هستیم، در چینن شرایطی 
مشتری دارای پول نقد، دســت بالا را در بازار دارد 
و با صبر و حوصله سعی می کند تا بهترین کالا را با 
کمترین قیمت ممکن خریداری نماید. اینجاست 
که مسئله بدفروش بودن خودروها می تواند برای 

مالکین بسیار مشکل ساز شود.
البته گفتنی است که در انتخاب خودروهای حاضر 
در این مقاله سعی شده تا به نمونه های موجود در 
بازار طی ۱۵ سال گذشته پرداخته شود و از همین رو 
از نام بردن خودروهای کلاسیک و کلاسیک مدرن 
که مشتریان خاص خود را دارند، پرهیز کرده ایم. 
همچنین سعی شــده تا خودروهای مورد انتخاب 
از انواعی باشند که در تیراژ بالا و تولید انبوه در بازار 
وجود دارند و طبیعتا برخی از خودروهای بسیار کم 
تیراژی که انگشت شمار به کشورمان راه یافته اند، 
ذاتا خودروهای بدفروشی محسوب می شوند و نیاز 

به معرفی در چنین مطلبی ندارند.

   ۱. هافی لوبو

در ســال ۱۳۸۹ پس از توقف عرضه فولکس واگن 
گل توسط خودروســازان بم که در پی خروج برند 
فولکس واگن از بازار ایران رخ داده بود، مسئولین 
گروه صنعتی کرمان خودرو تصمیم گرفتند تا در یک 
اقدام به یاد ماندنی به سراغ عرضه یک هاچ بک عجیب 
 و  غریب از سرزمین چین بروند، این خودرو مدل لوبو 
از گروه خودروسازی هافی نام داشت که طراحی غیر 
معمول خود را از یکی از محصولات گروه طراحی 

مشهور پنین فارینا به عاریت گرفته بود.
نصب دو چراع کوچک در بخش پایینی ستون های 
جلو و محل اتصال ستون به بدنه، از جمله مشخصات 
خاص این خودرو است که در کمتر خودرو دیگری 

مشابه آن دیده می شود. در داخل کابین نیز مجموعه 
نشانگرها در بخش مرکزی داشبورد قرار گرفته اند 
و پشــت فرمان هیچ اثری از عقربه های دورسنج و 

سرعت سنج دیده نمی شود.
 هافی لوبو بخاطر ظاهر خاص و قیمت بیشتر خود در 
مقایسه با MVM ۱۱۰  به هیچ عنوان نتوانست در 
بازار داخلی موفق ظاهر شود و پس از گذشت تنها دو 
سال )پایان تولید در سال ۱۳۹۱( بدون معرفی هیچ 

خودرو جایگزینی از خط تولید کنار رفت.

   ۲. لیفان ۵۲۰ )سری اول(

لیفان ۵۲۰ در ایران به دو مدل قبل از فیس لیفت و 
بعد از فیس لیفت دســته بندی می شود که در این 
مورد خاص، منظور ما بیشــتر مدل اولیه و قبل از 
فیس لیفت است که در شمار بسیاری کمی توسط 
گروه کرمان خودرو به بازار وارد شد و با انتقاد سنگین 
مشــتریان مواجه شــد، عملکرد ضعیف ترمزها، 
سنگینی کلاچ و هماهنگ نبودن موتور و گیربکس 
از جمله مشکلاتی بودند که باعث شدند کرمان موتور 
به سرعت نســبت به ارائه نسخه فیس لیفت شده 
لیفــان ۵۲۰ به بازار اقــدام کند کــه تقریبا فاقد 
ضعف های مدل اولیه بود، البته بازهم مشــکلاتی 
مانند ورود زیاد صدای موتور به کابین یا نامشخص 
بودن شرایط ایمنی بدنه در تست تصادف، به قوت 
خود باقی ماند و حالا نیز نمونه های دست دوم این 
خودرو در بازار با مشــکل تامین قطعــات و عدم 

محبوبیت مواجه اند.

   ۳. رانا )سری اول(

نیمه دهه ۸۰ بود که ایران خودرو با معرفی محصول 
تازه خود به نام پژو ۲۰۶ آریــان یا همان پژو ۲۰۶ 
صندوق دار از مالکیت پلتفرم این خودرو )نســخه 
صندوق دار از پژو ۲۰۶( و امکان صادرات آن سخن 
گفت و چندی بعد نیز پروژه معرفی یک خودرو تازه 
برای جایگزینی با پیکان از دست رفته رسما استارت 
خورد. هرچند در ابتدا قرار بود تا نسخه های بدون 
آپشن و ساده تندر ۹۰ نقش جایگزینی پیکان را ایفا 
کنند، اما به ســبب پیچیدگی هــای مدیریتی و 
سخت گیری های رنو در داخلی سازی قطعات، در 

نهایت این پروژه جای خود را به معرفی یک نسخه 
ارزان سازی شده از ۲۰۶ صندوق دار داد که در نهایت 
رانا نــام گرفــت. اما برخــلاف تصــورات اولیه و 
برنامه ریزی ها، رانا چندان هم خودرو ارزان قیمتی از 
آب در نیامد و با اختلافی چند میلیونی به رقیبی 

مستقیم برای پژو ۲۰۶ صندوق دار بدل شد.
همچنین داخلی سازی برخی از قطعات فنی و برقی 
نیز سبب شده بود تا میزان خرابی و نقص های فنی 
سری نخست رانا از ۲۰۶ نیز بیشتر باشد و به همین 
سبب رانا رفته رفته به محصولی نه چندان موفق در 

سبد محصولات ایران خودرو بدل شد.

   ۴. بسترن بی ۵۰ )سری اول(

همزمان بــا دور قبلــی تحریم ها بود کــه گروه 
خودروسازی بهمن در پی خروج مزدا از بازار ایران، 
تصمیم گرفت تا به خودروسازان چینی روی خوش 
نشــان دهد و از میان تمام این خودروسازان نیز، 
بسترن به سبب سابقه همکاری با مزدا برای حضور 
در بازار ایران انتخاب شــد، اما نخستین میوه این 
همکاری، چیزی نبود جز بسترن B۵۰ که به شکل 
همزمان از پلتفرم خودروهای مزدا و موتور ساخت 
فولکس واگن نیرو می گرفــت و چندان محصول 
هماهنگی از آب در نیامده بود. این مساله در کنار 
عرضه بسیار کم شمار این خودرو در بازار و ناشناخته 
بودن آن، باعث شد تا بسترن بی ۵۰ به محصولی 

ناموفق و کم فروش در بازار ایران مبدل شود.

   ۵. ام جی ۵۵۰

در میان خودروهــای وارداتی به کشــورمان نیز 
نمونه های بد فروش بسیاری وجود دارند که عمدتا 
به خودروهای کم تیراژی مربوط می شــوند که با 
کمبود قطعات و لوازم یدکی مواجه اند، اما از میان 
تمام ایــن خودروهــا، قطعا ام جــی ۵۵۰ یکی از 
جذاب ترین هاست که به سبب بدنه نسبتا بزرگ، 
گیربکس اتوماتیک، آپشن های رفاهی و موتور توربو 
پر قدرتش، در نگاه اول خــودروی جذابی به نظر 
می رســد، اما باز هم بــه دلیل تیراژ کــم عرضه و 
جایگزین شــدن با ام جی ۶ در ســال های بعدی، 

نمی تواند در بازار دست دوم سربلند کند!



 کاردر  منزل ویژه  بانوان 
  تعدادی  خانم ماهر جهت  هنرمس و  پرداز در منزل 

دعوت به همکاری می نماییم 
09387684346 

شرکت تولید کننده ماشــین آلات آتش نشانی و  
خدمات شهری 

 حقوق + مزایا طبق اداره کار +بیمه  + غذا + سرویس 
رفت و برگشت

co2 جوشکار  **
**  نقاش صنعتی اتومبیل 

**  فنی مونتاژکار 
**   مهندس  صنایع 

**  مهندس مکانیک 
**   تکنسین  برق

**    مهندس الکترونیک 
**  هیدرولیک کار

**   انباردار 
**  تدارکات )کارپرداز( 

شهرک صنعتی جی  - 35720271

  جهت کاردر  رستوران 
**    آشپز آقا

 ** صندوقدارخانم  آشنابه  حسابداری
حقوق عالی   

 محدوده مشتاق سوم,   09199086057

استخدام نیروی خانم جهت  طراحی و  تبلیغات
 office آشنا به نرم افزار  فتوشاپ و 

 آشنا به فضای مجازی و کار با شبکه های اجتماعی ) 
اینستاگرام/ تلگرام/ آپارات / یوتیوب و ...(

 آشنا به  سئو و  پشــتیبانی وب سایت )آموزش داده 
می شود( 

 ساعت کاری 8 الی 17 
 محل کار شهرک صنعتی محمودآباد 

سرویس رفت و برگشت از شاهین شهر
تلفن: 03133800349
 همراه:09140026121

شرکت معتبر  تولیدی با سرویس ایاب وذهاب دعوت به 
همکاری می نماید:

** کارگر ساده
** اپراتور تولید

**  اپراتور نت و  تاسیسات
 HSEکارشناس **
** کارمند  حراست

 09221047741      -      03145642737  
 ساعت تماس 8 الی16

شرکت ره پویان صالح
 1- اپراتور تولید و تکنسین برق آقا : 

 دارای مدرک : 
برق گرایش قدرت، الکترونیک،صنعتی 

 2-  تکنسین تاسیسات آقا 
 3-  کارگر ساده آقا کاردر 

  واحد اختلاط و تولید
 گزینه1و 2و3: حداکثر39سال 

 4-  آبدارچی آقا : 
 حداکتر 40سال 

  سرویس رفت وبرگشت از : 
 پل مفتج   پل لاله  پل چمران  

  پل رباط  شهرک صنعتی جی )کوهپایه (
 حقوق اداره کار ومزایای عالی  

  09139369045   فقط   ارسال رزومه واتساپ یا   پیامک 
 03146424800) داخلی 102 (

استخدام  تعدادی کارمند خانم
1- کارمند ادارای و دفتری  مجرب  با روابط عمومی بالا 

مسلط به برنامه : ورد،اکسل و اینترنت 
2- کارشناسی یا کارشناسی ارشد برق )گرایش های 

مرتبط (
3- کارشناسی یا ارشد  مکانیک 

4- بازاریاب حرفه ای 
ساعت تماس : 9الی 14 و 16الی 20شب 

  09133002783    محدوده فعالیت : دروازه شیراز 

نیازمند  فروشنده    خانم)فقط(   ترجیحا باتجربه در 
زمینه  پوشاک

  ساعات کار 10 صبح تا 8/30 شب به صورت یکسره 
  پایه حقوق از 2 میلیون به بالا با پاداش و عیدی   

محدوده خیابان  خاقانی
 تلفن تماس:   09387253432  -   09376030419

کارخانه  آذران لوله سپاهان استخدام می نماید
**کارشناس فروش )خانم یا آقا(

ثابت در محل
**کارمند فروش )خانم یا آقا (

ثابت درمحل
 ساعت کار 8:30 لغایت 14:00
 حقوق ثابت بدون پورسانت

تلفن: 09133184435

کمک آشپز خانم   ساعت کار : 4عصر تا11شب 
صندوقدار خانم   ساعت کار : 5عصر تا 11شب 

 09130295056 سه راه حکیم نظامی 
 حقوق توافقی و مزایای عالی  

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

 ویزیتور آقا  2نفر
 جمع آوری اطلاعات در سطح شهر اصفهان 

دارای گوشی اندروید 
تمام وقت   - نیمه وقت 

09135924955  
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

راه اندازی یک مرکز تحقیقاتی برای پشتیبانی از توسعه کسب و کار
شرکت تیروپاتی گرافیت با راه اندازی مرکز تحقیقاتی به دنبال توسعه کسب و کار گرافنی خود است. این 

شرکت بازار پلیمر و کامپوزیت را هدف قرار داده است.
شــرکت تیروپاتی گرافیــت )Tirupati Graphite( اقدام به راه انــدازی مرکز تحقیقات مینتک 
)TGMRC( کرده است که روی تولید گرافن و توسعه کاربردهای آن متمرکز شود. پیش بینی بازار یک 

میلیارد دلاری گرافن نیز خبر خوبی برای تیروپاتی گرافیت است.
شیشــیر پوددار، مدیرعامل شــرکت تیروپاتی گرافیت، می گوید: »ما با خوشــحالی اعلام می کنیم که به 

پیشرفت های همه جانبه در توسعه مرکز گرافن و فناوری خود، TGMRC، رسیده ایم مرکزی که به عنوان یک 
بخش مستقل و درآمدزا در مدل کسب و کار خود در نظر گرفته شده است. در این مدل به منظور تسریع تجاری سازی گرافن و 

توسعه کاربردهای آن برنامه هایی تدوین شده تا در نهایت با تولید در مقیاس انبوه گرافن با کیفیت بالا با هزینه های مقرون به صرفه درآمدزایی 
ایجاد شود.« وی می افزاید: »پیش بینی بازار جهانی گرافن تا سال ۲۰۲۳ بیش از ۱ میلیارد دلار تخمین زده شده است، ما قصد داریم سهم 
قابل توجهی در این رشد داشته باشیم. انگیزه و نوآوری مداوم تیم ما به پیشرفت قابل توجهی در ویژگی های محصولات گرافن با کیفیت بالا در 

کاربردهای مختلف منجر شده است که عامل مهمی در پیشرفت فناوری تقویت محصولات با گرافن است.«

در خصوص شغل موردنظر، 
ارسال انبوه رزومه به ایمیل های 
کارفرمایان، بسیار آسان است. 

از این میان حتما به یکی دو 
تا رزومه بر خواهید خورد که 

احساس می نمایید باید فورا با 
وی گفتگویی انجام دهید. اما 

دست نگهدارید !

،،
MCT ایران

یادداشـــت
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سهم استارت آپ ها از تجارت آنلاین ایران؛

 51 هزار میلیارد تومان در 6 ماه

حجم اقتصاد الکترونیک کشور با رشدی 284 درصدی به 
639 هزار میلیارد تومان رسیده است. با بازیگران اصلی این 

بازار آشنا شوید.

گزارش ۶ ماهه اول سال ۹۹ تجارت الکترونیک ایران نشان می دهد کرونا منجر به یک صعود 
خیره کننده در این صنعت شده است. در هفته گذشته مرکز تجارت الکترونیکی وزارت صمت 
در نشستی، گزارشی از اعداد و ارقام تجارت ایرانی ها در فضای آنلاین داد که مقایسه این ارقام با 

سال های پیش نشان می دهد کرونا سقف کسب   کارها و تجارت آنلاین را به عرش برده!
ارزش اسمی کل تجارت الکترونیک ایران فقط در ۶ ماه اول سال جاری با یک رشد تقریبا ۲۸۴ 
درصدی به ۶۳۹ هزار میلیارد تومان رسیده و در این ۱۸۰ روز بیش از ۱.۵ میلیارد تراکنش مالی 

انجام شده است که مهم ترین ویژگی آن ها رشد خیره کننده متوسط مبلغ هر تراکنش است.
ایرانی ها در فضای آنلاین حالا در هر بار خرید و فروش رقمی حــدود ۴۱۷ هزار تومان جابه 

جا می کنند. رقمی که در مدت مشابه ســال قبل ۱۶۴ هزار تومان بوده و حالا با 
رشدی ۱۵۳ درصدی که احتمالا بخش زیاد آن ناشی از تورم و بخش دیگر ناشی از 
متنوع شدن سبدهای خرید اینترنتی به دلیل کرونا باشد متوسط رقم خریدهای 

الکترونیکی خود را به عدد نیم ملیون تومان نزدیک کرده اند.

   نسبت سهم تازه کارهای خرده پا و استارت آپ های کلاسیک از تجارت 
الکترونیک

گزارش ۶ ماهه تجارت الکترونیک کشور نشــان از آن دارد که در همین یک سال 
گذشته کسب وکارهایی در فضای آنلاین راه افتاده که حالا یک سوم این بازار را در 

دست دارند. بازاری که حضور زنان در آن حداقلی است و چیزی حدود ۱۳ درصد.
نکته جالب توجه این اســت که بازاری به این بزرگی هنوز کسب وکارهای قدیمی 
چندانی ندارد. تنها ۲۲ درصد این بازار دست کسب وکارهایی است که بیش از ۴ سال 
عمر دارند. کسب وکارهایی که از یک پیج اینستاگرام تا یک سایت فروشگاهی تا یک 
ابربرند زنجیره ای را شامل می شــوند و هنوز رقابت برای مسلط شدن در حوزه های 

مختلف آن، برنده نهایی نداشته است.
وقتی صحبت از تاثیرگذاری استارت آپ ها در فضای تجارت کشور می شود باید قبل از هرچیز یک 
تفکیک بندی اولیه انجام داد. تفکیکی که محور آن تعریف استارت آپ هاست. اگر استارت آپ ها 
را کسب وکارهای نوپایی در نظر بگیریم که با سرمایه گذاری خطرپذیر بنگاه های مشخصی به 
نام وی سی ها و یا شتابدهنده های استارت آپی پا گرفته اند آنگاه باید اعتراف کرد این دسته از 
استارت آپ ها سهم زیادی از کل بازار چندصد هزار میلیاردتومانی تجارت آنلاین کشور ندارند. 
ولی اگر اســتارت آپ ها را تجارت های آنلاین تازه ای بدانیم که در فضای وب و با سرمایه های 
غیرشرکتی راه افتاده اند ماجرا متفاوت می شود. اگر تجارت الکترونیک ایران را برای نمونه با 
تجارت الکترونیک ترکیه یا آمریکا مقایسه کنید متوجه می شوید هنوز ابربرندها نتوانسته اند 

قدرت بلامنازع حوزه های خود شوند.
با این وجود وقتی پای سرمایه گذاری و ادبیات استارت آپی به میان می آید سهم آن ها از تجارت 

الکترونیک کشور چنگی به دل نمی زند. آمارها می گویند هنوز بیش از ۸۶ درصد کسب وکارهای 
آنلاین کشور را سرمایه های خرد و شــخصی پیش می برند و سهم شتابدهنده ها و وی سی ها 
و شــرکت های بزرگ ســرمایه گذاری بخش خصوصی تنها ۸ درصد از این بازار است. یعنی 
استارت آپ ها و کسب وکارهای آنلاین دارای ســرمایه گذار خطرپذیر حدود ۵۱ هزار میلیارد 

تومان در ۶ ماهه اول سال ۹۹ سهم بازار داشته ااند.
دولتی ها هم با یک سهم ۵ درصدی از کسب وکارهای این فضا چندان وزنه تاثیرگذاری محسوب 
نمی شوند اگرچه که حجم معاملات دولتی در این فضا چیزی حدود یک چهارم کل تجارت 

الکترونیک کشور است.

   هنوز خبری از انحصار خردکننده نیست
این اعداد نشان می دهد برخلاف اکوسیستم های استارت آپی کشورهایی جون آمریکا، چین و یا 
هند هنوز استارت آپ های کلاسیک ایرانی که با سرمایه و راهبری سرمایه گذاران شکل گرفته و 

یا رشد کرده اند نتوانسته اند سهم بازار زیادی از تجارت آنلاین کشور بگیرند.
البته می توان این آمارها را با شکل و شمایلی خوشبینانه هم تفسیر کرد و گفت اغلب استارت آپ ها 
و وب سایت های ایرانی که بخش بزرگی از تجارت الکترونیک کشور را تشکیل می دهند بنگاه های 
اقتصادی خرد و متوسطی هستند که معیشت یک یا نهایتا چندده خانوار را تامین می کنند و 
این موضوع از منظر توسعه کسب وکارها و رشد متوازن جوامع محلی امری میمون و مبارک 
قلمداد می شود! هنوز بیش از ۸۶ درصد کســب وکارهای آنلاین کشور را سرمایه های خرد و 
شخصی پیش می برند و سهم شتابدهنده ها و وی سی ها و شرکت های بزرگ سرمایه گذاری 
بخش خصوصی تنها ۸ درصد از این بازار است. حضور ۸۱ درصدی تجارت الکترونیک ایران در 
شبکه های اجتماعی هم به ما بیشتر تاکید می کند که سهم کسب وکارهای خرد، خانگی، تک نفره 
و برندها و بیزنس های کمترشناخته شده در این فضا بسیار بیشتر و قوی تر از سهم برندهای 
بزرگی است که مدت هاست تلاش می کنند در حوزه خود بازار را به شکل انحصاری به دست 
بگیرند. یعنی از هر ۱۰۰ کسب وکار اینترنتی بیش از ۸۰ کسب وکار امکان فروش در شبکه های 

اجتماعی را هم فراهم کرده اند.

آی چیزها
گــــــزارش

استارت آپ

چگونه فروشنده ای افتضاح استخدام نماییم ؟

استخدام بدترین فروشنده!

کاندیدایی که همواره 
شماره اش اشغال بوده، 

در دسترس نیست، روی 
منشی خودکار است 

و یا به شما می گوید به 
زودی خودش با شما 

تماس می گیرد از نوع 
فروشندگانی است که 
ارزش یک پول سیاه را 

نیز ندارند

یکی از مشکلات اصلی مدیریت فروش، عدم وجود فروشنده 
حرفه ای یا به عبارتی استخدام بدترین فروشنده ها برای حضور 

در تیم فروش سازمان )فروش رودررو، فروش تلفنی( است.
حال آنکه اکثر این افراد را خود وی گزینش و استخدام نموده 

است. پس مشکل کجاست ؟

اگر همواره برای اســتخدام 
نیروی فروش از یک سری از 
قواعد روتین و نامناسب بهره 
می گیرید، پــس نیروهای 
فروشــی که جذب خواهید 
نمود نیز در همان ســطح 

خواهند بود.
اما برای جذب فروشنده حرفه ای موارد زیر 

را مد نظر داشته باشید.
فروشنده حرفه ای مسیر شرکت را تغییر 
می دهد، درحالی که با اســتخدام بدترین 
فروشــنده ، شــما به دنبال حفظ شرایط 

موجود خود و سازمان هستید.
با وجود هزینه های بــالای حقوق و زمان 
تلف شده توسط یک فروشنده بد، مدیران 
اجرایی و کارآفرینان به دنبال کم هزینه ترین 
و بهترین روش برای جذب باکیفیت ترین و 

حرفه ای ترین فروشندگان هستند.
انتخاب فروشــنده حرفه ای و بــا توانایی 
خارق العــاده از طریــق روش های جذب 
روتین و سنتی مدیران منابع انسانی، نتیجه 

مناسبی نخواهد داشت.
برای مثال Efti از بیان گذاران و مدیرعامل 
Close.io ) فعال در عرصه ارائه نرم افزار 
مدیریت ارســال و دریافــت مکاتبات و 
تماس های اداری( همواره بیان می نماید 
که برای استخدام بهترین فروشندگان باید 

از روش های غیرمعمول استفاده نمایید.
در اینجا به ۶ راه تضمینی برای اســتخدام 

بدترین فروشنده اشاره می نماییم.
اگر به این موارد خوب دقت نمایید، به راحتی 
می توانید استخدام بدترین فروشنده موجود 
در بازار کار را شروع و سریع با انتخاب وی و با 
صفا و صمیمیت در کنار یکدیگر زمان و پول 

خود را آتش بزنید.

   1- استخدام برای تجربه
فروشندگان خیلی باتجربه برای استارت آپ 

)شرکت نوپا( مرگ آفرین هستند. چرا ؟
زیرا فروشندگان خیلی باتجربه دارای دو 
ویژگی هستند که حتما در سازمانتان به 

آن نیازی ندارید :

*خیلی گران هستند.
*انگیزه کافی برای تلاش و رشد را ندارند.

حتما دچار وسوســه ای برای اســتخدام 
فروشــنده ای حرفه ای و باتجربه بوده و یا 
هســتید، زیرا که حس می کنید او با خود 
تکنیک های فروش و کانال های ارتباطی 

پیشین خود را به سازمانتان می آورد.
اما هیچ تضمینی وجود نــدارد که وی در 
زمینه کاری شما موفق باشــد، در عوض 
وی پول ســازمان را از طریق حقوق بالای 
خود و مخارجی که گاه ضروری نیســت، 
به قتلگاه می برد که نهایتا شاید بر فروش 
تاثیری داشته و یا نداشته باشد. او بیش از 

نیز نمی تواند بر فروش تاثیر گذارد.
در مقابل شما می توانستید از این پول برای 
اســتخدام ۲ یا ۳ فرد جوان، تشنه پول و 

سرحال را استخدام نمایید.
شاید در برقراری ارتباطات، ضعفی داشته 
باشند اما شــور و عزم و اراده آنان تمام این 
ضعف ها را برطرف خواهد نمود.رفتار آنان 
همان چیزی است که از واحد فروش یک 

استارت آپ انتظار می رود.

   2- تعقیب و گریز با نامزدهای پست 
فروش

در خصوص شــغل موردنظر، ارسال انبوه 
رزومه به ایمیل های کارفرمایان، بسیار آسان 
است. از این میان حتما به یکی دو تا رزومه 
بر خواهید خورد که احساس می نمایید باید 
فورا با وی گفتگویی انجام دهید. اما دست 

نگهدارید !!
بهترین نامزد پست فروش، فردی است که 
می خواهد رزومه خود با زرنگی و دانایی به 
کارفرمای خود بفروشد و موجی در ذهن 
و فکر او ایجاد نماید. با کاندیداهای مدنظر 
تماس گرفته و از او برای یک گفتگو اولیه 
دعوت نمایید. فروشنده حرفه ای بلافاصله 
گوشی را برداشته و این تماس را یک فرصت 

دانسته و آن را از دست نمی دهد.
اما کاندیدایی که همواره شماره اش اشغال 
بوده، در دســترس نیســت، روی منشی 
خودکار اســت و یا به شــما می گوید به 
زودی خودش با شــما تماس می گیرد از 
نوع فروشندگانی است که ارزش یک پول 

سیاه را نیز ندارند.

   3- تمرکز بر بهترین رزومه ها
شرکت های بزرگ به رزومه های دریافتی 
خود اهمیت می دهند اما انتخاب فروشنده 

حرفه ای تنها از طریق یک ورق کاغذ اتفاق 
نمی افتد. تنها بــه رزومه به عنوان کاغذی 
برای پاســخ به یک سری ســوالات اولیه 

نگریسته می شود.
مثلا : آیا تاکنون برای رقبای شما کار نموده 
است ؟ آیا از شهری آمده است که شما با تیم 

فوتبال آن مشکل دارید ؟
در اصل باید به دنبال چیزی برای باز کردن 
سر صحبت باشید. فروش، اصولا کاری بر 

اساس حرکت زبان است.
پس حتما چیزی در رزومه هســت که در 
تلفن یا در جلسه دوســتانه بتوانید بر سر 
آن گفتگو کرده و نحوه نگرش وی به دنیا 

را بشناسید.
حتما در مورد احساسات و تمایلاتش از وی 

سوال نمایید.

   4- در مصاحبه اســتخدامی از 
سوالات کلاسیک استفاده نمایید

در حالتی که اخذ مدرک کارشناسی برای 
همگان امکان پذیر شده است، آیا پرسش در 
مورد شرایط تحصیل و گفتگو در خصوص 
معدل دیپلم فروشــنده مهم است ؟ البته 

که نه.
این نوع سوالات کســالت آور و بی نتیجه؛ 
شاید برای اســتخدام یک کارمند دفتری 
و دون پایه کافی باشــد، اما شــما در حال 

استخدام فروشنده حرفه ای هستید.
پس کســی را برای کمک به فروش جذب 

می نمایید.
در تماس تلفنی اولیــه باید ببینید که وی 

می تواند خود را به سازمانتان بفروشد.
در مصاحبه حضوری نیز باید به دنبال کسب 
شناخت مناسبی از توانایی ها و مهارت های 

کاندیدای خود باشید.
به آنان فشــار وارد کنید، عکس عملشان 

چیست ؟
آیا برای اثبات و تشریح خود به نکات جدید 
و اطلاعات جالب اشاره می نمایند و یا مانند 
یک زامبی تنها یک مســیر ثابت در نحوه 
نگرش کلام خود داشته و یا کلا در مقابل 

شما گارد می گیرند ؟
در پایان مصاحبه، آیا خود را در کنار وی و به 
صورت یک همکار می بیند یا می خواهید از 
روی ناچاری برای حداقل برای ۱ تا ۲ سال 

وجود وی را تحمل کنید؟

   5- بهترین فرد در جلسه مصاحبه 
باشید

می توانید در تمام زمان جلسه مصاحبه در 
حال گفتگویی شاد باشید و همه حرف های 
کاندیدا تایید و او را به چالش نکشید و وی 
نیز بعد از استخدام از چهره هولناک و یا از 
سطح حماقتش پرده برداری نماید و شما 
درحالی که ناخن های خــود را می جوید با 
خود می گویید که چرا متوجه چهره پشت 

نقاب این فرد نشده اید.
اما راه درست آن است که در زمان مصاحبه، 
به کاندیدا فشــار وارد نمایید. ســوالاتی 

بپرسید که قبلا به آن فکر نکرده باشد.
آیا صبوری از خود نشان می دهد و توضیح 
می دهد، آیا همچنان بر مسائل مورد بحث 

تمرکز دارد و یا مشوش شده است ؟
من همــواره یــک ســوال را از کاندیدها 

می پرسم :
اگر شــما مالک این شــرکت بودید، چه 

می کردید؟
اگر پاسخ دهد که نمی داند، حتما کاندیدای 
مناســبی نیســت اما اگر هزاران ایده در 
ذهن داشته باشد، این فرد یک کاندیدای 

فوق العاده مناسب است.
روی ایده هایــش با وی بحــث نمایید. با 
ایده هایش به وی فشار وارد نموده و آن ها 
را مورد کنکاش دقیق قرار داده و سعی کنید 

جزئیات ایده را مورد بررسی قرار دهید.
اگر ایده ای نداشته باشد، حتما در طول روز 
چند بار برای موفق شدن در مراحل فروش 
به شما زنگ میزند و از شما ایده می خواهد.

در نتیجه شــما یک فروشــنده حرفه ای 
استخدام نکرده اید بلکه یک کارپرداز ساده 

استخدام نموده اید.

   6- اجتناب از رد فوری کاندیداهای 
نامناسب

عدم پذیرش، یکی از قســمت های بزرگ 
فروش اســت. هر فردی که فروشندگی را 
شغل خود می داند، حتما شنیدن جواب نه 

را قسمتی از شغل خود می داند.
 زیرا پاسخ هر فردی به پیشنهاد خرید در 
لحظه اول، نه است. قبلا در طی مطلبی بیان 
نمودیم که هر فروشنده باید بداند چگونه 
جواب »نه« به »بله« تبدیل نماییم و اشاره 
نمودیم که خریدار در اولین گام برای حذف 

هرگونه ریسک به جواب نه پناه می برد.
 اگر در لحظــه اول برخورد بــا کاندیدای 
فروش، حس خوبی از انتخاب وی ندارید، 
این مورد را با او فورا گفته و از ادامه فرایند 
مصاحبه بپرهیزید. به او بگویید که نتوانسته 

روی انتخاب شما تاثیر مثبتی بگذارد.
برخی موافق و برخی درخواست تجدیدنظر 

و برخی شروع به بحث می نمایند.
با فرصت دوبــاره به آنان و اجــازه به بیان 
اســتدلال و اعتراض خود، شاید بتوانند بر 

شما اثرگذارند.
این چانه زنی می تواند نشانه ای از حضور یک 
فروشنده واقعی یا یک فرد زیرک و کلاه بردار 

در جلسه مصاحبه باشد.
اگر این افراد بتوانند مسیر گفتگو را به مسیر 
اصلی برگردانند و برای بار دیگر بر شــما 
اثرگذارند، این همان نوع افرادی هستند که 

به آن نیاز دارید.
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